
روزنامه منطقه جنوب کشور

 daryanews_bnd @ yahoo .com :پست الکترونیکی

شنبه 8 خرداد 1400  17 شوال 1442  
  سال بیستم     شماره 3612

8 صفحه    2000 تومان

آبا بتن ساحل                    
تولید و عرضه بتن آماده

دفترمرکزی :32212828 -32212929
کارخانه :32561030-31

آدرس :بندرعباس- بلوار امام خمینی نرسیده 
به میدان شهدا نبش خیابان دانش ساختمان 

بنی هاشمی واحد 2

Aba Beton Sahel

افزایش خانه های هلال 
در مناطق روستایی هرمزگان 

حمایتهای فولاد هرمزگان از ورزش 
استان ستودنی است

تبلیغات انتخابات زیر ذره بین نظارت

2

8

8

8

2

عدم حضور مدیران در جلسات 
حوزه بازرگانی توجیهی ندارد

 گــروه گزارش// امــام  جمعه بندرعبــاس و نماینده ولی فقیه در اســتان هرمزگان از شــرکت 
آلومینیوم المهدی بازدید کرد و گفت: باید صنایع پایین دستی درمجاورت شرکت آلومینیوم المهدی 

احداث شود تا موجبات بیشتراشتغالزایی و رونق تولید در این صنعت صورت گیرد.
    به گزارش خبرنگار روزنامه دریا از بندرعباس، حجت الاســام محمد عبادی زاده در بازدید از شــرکت 
آلومینیوم المهدی، اظهار کرد:  جنگ و موضوع اصلی امروز کشــور در میدان اقتصادی اســت تا از مشکات 
عبور کنیم و به سوی مرحله پیشرفت و ایران قوی گام های محکمی برداریم. وی در ادامه افزود: مسئله ایران 
قوی موضوع بسیار مهمی است و گذر از مشکات جزء با مجاهدت و تاش جهادی در عرصه تولید و اقتصاد 

میسر نمی شود و برای رسیدن به نیل اهداف کشور همه باید پای کار، همراه و همدل در کنار همدیگر باشند.
  آلومینیوم المهدی در مسیر رشد و جهش تولید قرار گرفته است

   امام جمعه بندرعباس، خاطر نشــان کرد: در گذشــته  شاهد مسائل و مشــکات عدیده ای برای شرکت 
آلومینیوم المهدی در حوزه های مختلف از جمله اخراج نیروها، تجمعات کارگران، انباشت بدهی ها و ... بودیم 
و خوشبختانه از زمانی که این شرکت تولیدی به مدیریت جدید واگذار شد با عزم و اراده قوی مدیران جهادی، 
همت و تاش کارگران و کارکنان در مسیر رشد، بالندگی و جهش تولید قرار گرفته است و این کار ارزشمند 

و مایه خرسندی است.

 قطع برق در ساعات اوج گرما 
و کلافگی مردم
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به صورت پایلوت در هرمزگان انجام شد 

راه اندازی بخش 
پرداخت الکترونیک 

سامانه راهبر بنیاد مسکن 

نماینده مردم بندرعباس: 

قطع برق استان های 
جنوبی تبعیض است
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رئیس کل دادگستری هرمزگان تاکید کرد

لزوم هماهنگی دستگاه ها 
برای برگزاری انتخاباتی سالم

ادامه از تیتر یک//
  حجت الاســام عبادی زاده کســانی که راه توسعه و 
آبادانی کشور به خصوص در عرصه اقتصادی و تولیدی 
فعالیت می کنند مجاهدان واقعی در راه خداوند دانســت 
و ابراز کرد: تاشــگران این بخش حیاتــی باید مورد 
توجــه و حمایت همه جانبه قــرار گیرند تا چرخ های 
تولید و اقتصادی کشــور کُند و متوفف نشود.وی با بیان 
 اینکه کارگران در صحنه نبرد اقتصادی از نقش، ســهم و 
تاثیر گذاری بسزایی در این راستا برخوردار هستند، گفت: 
باید به مقام و ارزش کارگران که ولی نعمتان ما هســتند 
توجه و نگاه ویژه ای شــود تا به اهداف و برنامه های که 

در جهت رشد و ترقی ترسیم شده دست یابیم. 
  اشاره حضرت آقا به جهش تولید در حوزه 

آلومینیوم
  نماینده ولی فقیه در اســتان هرمزگان با اشاره به اینکه 
هرچند که از زمان واگذاری این شرکت به مدیریت جدید 
زمانی زیادی نمی گذرد، تصریح کرد: آمار و ارقام تولید 
این صنعت پیشرفت های قابل ماحظه ای در زمینه های 
مختلف داشته اســت که حتی مقام معظم رهبری هم به 
جهش تولید در حوزه آلومینیوم در سخنرانی خود به این 
موضوع اشاره داشتند و این خود بیانگر حرکت روبه رشد 
این مجموعه تولیدی در اســتان اســت و امیدواریم این 
شرکت بتواند به عنوان یکی از قطب های تولید آلومینیوم 
و به جایگاه واقعی خود در کشور و جهان  دست پیدا کند.
حجت الاسام عبادی زاده قرار گرفتن آلومینیوم المهدی 
در مسیر رشد و جهش را حاصل تاش و همت جهادی 

همه ی کارکنان ومدیران این شــرکت در دو جبهه یعنی 
برطرف کردن مشــکاتی که در گذشته  برای این واحد 
تولیدی پیش آمده بود و دیگری حرکت به سوی اهداف 
آینده خواند و عنوان کرد: این اقدامات کار آسانی نیست 
و امیدواریم درآینده شــاهد رشــد و جهش بیشتر این 
صنعت در استان باشیم.وی با بیان اینکه عمده شهرهای 
پیشرفته درشهرهای ساحلی هستند، افزود:استان هرمزگان 
عاوه بر این مزیــت دارای صنایع متعدد و از جایگاه و 
موقعیت خاصی از نظر واقع شــدن در آبراه بین المللی، 
 برخوداری از ۱۲۰۰ کیلومتر ســاحل بکــر، دارا بودن 
 ظرفیت های بندری و بندرگاه ها، دسترسی به آب های آزاد،  
قرار گیری در موقعیت حساس و استراتژیک تنگه هرمز، 
واردات و صادرات ۶۰ درصد کشور از بندر شهید رجایی 
و... برخوردار اســت و باید نگاه مسوولان به استان ملی 
باشد و در کشور ما باید سیاست های کان کشور به مدار 
صحیح باز گردد تا شاهد شکوفا شدن هر بیشتر استان در 
تمام بخش ها باشــیم  و حضرت آقا در حکم اهدایی به 
اینجانب نسبت به اهمیت بندرعباس در جایگاه کشوری 

تاکید داشتند.
  کم کاری ازهیچ دستگاهی پذیرفته نیست 

  امام جمعه بندرعباس با اشــاره بــه اینکه ما امروز در 
شرایط حســاس هســتیم، اظهار کرد: حرکت و شتاب 
کشــور در موضوعات مختلف باید متناسب با گام دوم 
 انقاب باشد و همه باید برای تحقق این امر کمک کنیم و 
دستگاه های مختلف از جزیره ای عمل کردن و نداشتن 
نگاه هم افــزا پرهیز کنند و متأســفانه بخش عمده ای 
 از مشکات کشــور که با آن درگیر هســتیم در حوزه 
دستگاه های اجرایی اســت و برخی از دستگاه ها فقط 
مشکات خود را می بینند و کاری به دستگاه های دیگر 

ندارند.حجت الاسام عبادی زاده در همین رابطه، اضافه 
کرد: دولت یک مجموعه بهم پیوســته و وابسته است و 
اگرهمکاری خوبی صورت نگیرد چرخه حرکت کشور 
کندُ و موقت می شــود و امروز از هیچ دستگاهی در این 
باره کم کاری پذیرفته نیست و همه دستگاه ها و ارگان ها 
باید  پای کار باشــند و برای پیشبرد اهداف بیشتر و بهتر 

هم افزایی کنند.
  تولید و اقتصاد مهم ترین گلوگاه های عبور 

از مشکلات هستند
  وی عرصه تولید و اقتصــاد را مهم ترین گلوگاه های 
 عبور از مشکات و ایران قوی برشمرد و گفت: اگر این 
بخش ها تقویت و مانع زدایی شود باعث رونق و آبادانی 
کشور در سایر قسمت های مختلف کشور می شود و این 
نیازمند حرکت، تاش و مدیریت جهادی اســت.نماینده 
ولی فقیه در اســتان هرمزگان با بیان اینکه اگر بخواهیم 
رونق تولید را در استان به ارمغان بیاوریم، ابراز کرد: یکی 
از ظرفیت های راهبردی و کلیدی در بخش اشتغال، جذب 
جوانان و رونق تولید و توجه هر چه بیشــتر به احداث، 
توســعه و رونق صنایع پایین  دستی اســت، زیرا صنایع 
پایین  دستی مزایای بسیار ارزشــمندی از جمله قدرت 
اشتغالزایی زیاد، جلوگیری از خام فروشی و ارزش افزوده 

و... را برای استان و کشور دارد.
  لزوم احداث صنایع پایین دســتی در کنار 

آلومینیوم المهدی
  حجت الاســام عبادی زاده، گفت: باید در مجاورت 
همه صنایعی مادری که در استان فعالیت می کنند صنایع 
پایین دستی احداث و راه اندازی شود تا روند رونق تولید 
و اشــتغالزایی بیش از پیش تقویت شود و این امر یک 
کار مهم و بزرگ اســت و صنعــت آلومینیوم هم در این 

زمینه ظرفیت بالایی برای تحقق این کار دارد و می تواند 
نقش بسزایی داشته باشد و نیازمند همکاری دستگاه ها، 
مشارکت و سرمایه گذاری بخش خصوصی است.وی به 
آمار منتشــر شده ی مرکز پژوهش های مجلس شورای 
اســامی در دو بخش فقر و بیکاری در سال ۹۷ اشاره 
داشت و عنوان کرد: متأسفانه استانی مانند هرمزگان که 
سرشــاراز ظرفیت ها در بخش های مختلف اســت در 
بخش فقر و بیکاری جزء پنجم اســتان رده بالای کشور 
قرار دارد و این دو بخش رابطه مســتقیم و معنا داری با 
هم دارند.امام جمعه بندرعباس، ادامه داد: برای کم کردن 
شــکاف بین فقر و بیکاری، احداث صنایع پایین دستی 
دراستان یک ضرورت است و می تواند  نقش چشمگیر و 
قابل توجهی را ایفا کند وصنایع می توانند بخش زیادی از 
 مشکل اشتغال را حل کنند و این امر  استفاده از ظرفیت و 
ســرمایه گذاری بخش خصوصی در این بین راهگشا و 
شدنی است.در پایان، حجت الاسام عبادی زاده با بیان 
اینکه مردمان نجیب این اســتان باید از وجود و برکات 
صنایع در حوزه مســوولیت هــای اجتماعی برخوردار 
 باشند، گفت: تا شاهد پیشرفت ، عمران و آبادانی هر چه 
بیشــتر این اســتان در زمینه های مختلف باشیم.حمید 
مهتدی مدیر عامل شرکت آلومینیوم المهدی، اظهار کرد: 
زمانی که مدیریت آلومینیوم المهدی  در بهمن ماه ســال 
۹۷ به گروه مپنا واگذار شــد از مجموع ۴۶۸ دیگ فقط 
۱۰۶ دیگ فعال بود و تولید این شــرکت چهار هزار تنُ 
بود و با ســه هزار میلیارد تومان بدهی و ۹۰۰ میلیارد 
 تومان زیان انباشــته داشت و در حال حاضر 3۴۰ دیگ 
فعال داریم و به رشــد ۸۸ درصدی رسید و در سال ۹۹ 
با تاش و همت همه کارکنان این مجموعه توانستیم رقم 
تولید این شــرکت را به ۱۶3 هزار تن برســانیم که این 

افزایش تولید، رشد ۸۸ درصدی را نشان  می دهد و مقام 
معظم رهبری در پیام نوروزی خود به این جهش تولید در 

حوزه آلومینیوم اشاره داشتند.
  حیات و ممات آلومینیوم با برق است

  مدیر عامل شــرکت آلومینیوم المهدی در حال حاضر 
موضوع اصلی این شــرکت کمبود برق دانست و گفت: 
حیات و ممات این شرکت تولیدی به برق است و میزان 
تاب آوری ما در صورت نبود برق به میزان دو ســاعت 
اســت و بعد از آن یکی پس از دیگری دیگ ها از مدار 
خارج می شــوند و مورد انفجار قرار می گیرند و باعث 
خســارت به خطوط تولید و تجهیزات می شود. مهتدی 
در ادامه افزود: اگر با کمبود برق مواجه شویم نمی توانیم 
تولید را افزایش دهیم و در نتیجه همه چیز تحت شــعاع 
قرار می گیرد و باید فکری اساسی به حال موضوع برق 

شود.
  توسعه و رونق صنایع پایین   دستی یکی از 

اهداف است
  وی توجه به صنایع پایین  دستی را یکی از کارهای مهم 
در زمینه رونق تولید و اشــتغال جوانان  جزو برنامه ها و 
اهداف این شرکت دانست و عنوان کرد: متأسفانه در استان 
هرمزگان ۲۰ سال از احداث و فعالیت شرکت آلومینیوم 
 می گــذرد و فقط تعــداد دو واحد پایین  دســتی وجود 
داشــت که  از ضایعات این کارخانه استفاده  می  کردند و 

 آن ها تعطیل شدند و از شــمش این واحد برای صنایع 
پایین دســتی استفاده نمی شود و این یک نیاز مهم برای 
استان است.مدیر عامل شرکت آلومینیوم المهدی با بیان 
اینکه در استانی مانند مرکزی حدود ۴۰ الی ۵۰  درصد 
صنایع پایین  دســتی آلومینیوم وجود دارد و در اســتان 
دیگری مانند هرمزگان حتی یک درصد از این هم وجود 
ندارد، افزود: این را  می طلبد تا دراین مسیر گام های عملی 
برداشته شود تا شاهد رونق بیشتر این صنایع پایین  دستی 
در استان باشــیم وامســال قصد داریم با حمایت های 
استانداری و ســازمان صمت قدم های اولیه را برداریم و 
این حق اســتان است تا از تولیدات و صنایع پایین  دستی 

برخوردار و بهره مند شود.    
  برنامه ما تولید 220 هزار تن در سال جاری 

است 
  مهتدی به برنامه تولید این شرکت در سال ۱۴۰۰ اشاره 
کرد و بیان داشت: در برنامه سال جاری تولید ۲۲۰ هزار 
تن را در داریم که رقم بســیار بالایی است و با توکل بر 
خداوند و تاش همه بخش های مجموعه این شــرکت 
محقق  می شــود. وی طراحی و ساخت دیگ ۴۵۰ کیلو 
آمپری توسط متخصصان این مرز و بوم را در استان برای 
صنعت آلومینیوم را یکی دیگر از برنامه های این شرکت 
عنوان کرد و گفت: این اقدام باعث رونق و آبادانی بسیار 

خوبی در این صنعت مادر می شود.

 نماینده ولی فقیه در هرمزگان در بازدید ازآلومینیوم المهدی خواستار شد  

ضرورت احداث صنایع پایین دستی در مجاورت شرکت آلومینیوم المهدی

صنایع پایین  دستی مزایای ارزشمندی از جمله رونق تولید ، قدرت اشتغالزایی بالا، جلوگیری از خام فروشی و ارزش 
افزوده و ... برای استان و کشور دارد

 نماینده ولی فقیه در هرمزگان در بازدید ازآلومینیوم المهدی خواستار شد  

ضرورت احداث صنایع پایین دستی 
در مجاورت شرکت آلومینیوم المهدی

ادامه در همین صفحه

                      یعقوب رستمی/دریا
yaghob.rostami      @gmail.com22
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رئیس کل دادگستری هرمزگان تاکید کرد
لزوم هماهنگی دستگاه ها 

برای برگزاری انتخاباتی سالم
  گروه خبر // رئیس کل دادگســتری هرمــزگان تأکید کرد: نقش 
رسانه ها در پیشگیری از تخلفات و ایجاد فضای امید و شور و نشاط در 
آستانه انتخابات محوری و اثرگذار است.به گزارش خبرنگار دریا؛ رئیس 
کل دادگستری هرمزگان در جریان برگزاری جلسه شورای پیشگیری از 
وقوع جرم استان از اهتمام ویژه دستگاه قضایی به منظور جلوگیری از 
تخلفات و تخریب چهره افراد در فضای مجازی خبر داد.علی صالحی 
خاطرنشان کرد: رصد دقیق تحرکات غیرقانونی در فضای مجازی از 
ســوی متولیان امر به منظور حفظ ســامت انتخابات و جلوگیری از 
تخلفات و تخریب چهره افراد ضرورتی اجتناب ناپذیر اســت.وی در 
ادامه تأکید کرد: نقش رسانه ها و صدا و سیما در رونق بخشی به فضای 
انتخابات و پیشگیری از جرایم و تخلفات، محوری و اثرگذار است و در 
این راستا؛ اقدام در جهت آگاهی بخشی و تولید و پخش ویژه برنامه هایی 
برای ایجاد فضای امید و شــور و نشاط در سطح جامعه بسیار حائز 
اهمیت اســت.رئیس شورای پیشگیری از جرایم و تخلفات انتخاباتی 
استان هرمزگان متذکر شد: استفاده از امکانات دولتی، مؤسسات وابسته 
به دولت و نهادهایی که از بودجه عمومی استفاده می کنند ممنوع است و 
با متخلفین برخورد خواهد شد.علی صالحی در ادامه بر لزوم هماهنگی و 
هم افزایی دستگاه های مختلف به منظور برگزاری انتخاباتی سالم، رقابتی 
و همراه با مشارکت حداکثری مردم تأکید کرد و گفت: انتخابات عرصه ای 
بی بدیل برای به نمایش گذاشتن اخاق اسامی است و ضروری است 
که افراد و جریان های سیاسی ضمن تبعیت از قانون از توسل به هرگونه 
اقدام مغایر با این امر خودداری کنند.نماینده عالی قوه قضاییه در استان 
هرمزگان با اشاره به لزوم رعایت دستور العمل های بهداشتی در جریان 
تبلیغات و روند اخذ آرا ، افزود: با استفاده از نظرات کارشناسی، آسیب 
های سنوات گذشته از سوی کمیته های تخصصی مورد شناسایی قرار 
گرفته و راهکارهای مناسبی برای حفظ سامت مردم در شرایط خاص 

کرونایی اندیشیده شده است.

افزایش تعداد باجه های بانکی روستایی 
در هرمزگان

  گروه خبر // مدیرکل ارتباطــات و فناوری اطاعات هرمزگان 
گفت: تعداد باجه های بانکی روســتایی )پست بانک( در این استان 
در ســال گذشــته از ۱۱۹ باجه به ۱۲۸ باجه رسید. احد قویدل فرد 
اظهار داشــت: روند افزایشی تعداد این باجه در سال جاری همچنان 
ادامه می یابد و تا پایان خرداد امســال ۱۴ باجه دیگر به شبکه پست 
بانک متصل می شــود.وی ادامه داد:  همچنین در سال گذشته از محل 
تسهیات روستایی هشت فقره وام یک میلیارد و ۵۰۰میلیون ریالی 
به دفاتر ارتباطات روســتایی پرداخت شد که اشتغال ایجاد شد.وی 
 ATM اضافه کرد: در ۱۱ روستای هرمزگان درحال حاضر تجهیزات
و کش لس )خود پرداز غیر نقدی( نصب شــده که برای هر دستگاه 
ATM یــک میلیارد و ۷۰۰ میلیون ریــال و برای کش لس ۵۴۰ 
میلیون ریال هزینه شده است.مدیرکل ارتباطات و فناوری اطاعات 
هرمزگان ابراز داشــت: همچنین در سال گذشــته یک هزار و ۷3۲ 
میلیارد ریال تسهیات پرداخت شده که شامل پرداخت تسهیات از 
محل منابع داخلی یا بند الف تبصره ۱۸ قانون بودجه کشــور و یا در 
راســتای توسعه پایدار روستایی یا تسهیات نهادهای حمایتی انجام 
شده است.به گزارش ایرنا ؛ قویدل بیان داشت: همچنین پست بانک 
در سال گذشته در راستای تطبیق استاندارد با شرایط و استانداردهای 
بانک مرکزی نسبت به مستقل سازی ۴3 باجه بانکی در روستاهای 

هرمزگان اقدام کرد.
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سرمقاله

   در حالی تبلیغات رسمی انتخابات ریاست جمهوری آغاز 
شده است و تبلیغات رسمی انتخابات شوراهای شهر و روستا 
نیز به زودی آغاز می شــود که متاسفانه تبلیغات غیر رسمی 
و گاهی غیراخاقی توسط برخی کاندیداها و طرفداران شان 
از مدت ها قبل شروع شده است. یک موضوعی که می توان 
بر آن تاکید کرد این است که کاندیداهایی که برای کسب رای 
 به هر شــیوه غیرقانونی،  غیراخاقی و نامتعارف هم متوسل 
می شوند، بطور حتم قصد خدمت ندارند و بدنبال اهدافی دیگر 
هستند که مردم بایستی به چنین کاندیداهایی رای ندهند و افراد 
سالم و پاکدست و اصلح را انتخاب نمایند. کسانی که بسته های 
معیشتی، شــارژ تلفن همراه و.... را با نام کاندیداهایی خاص 
توزیع می کنند و معتمدین روستاها و محات را با پول، وعده 
و... ترغیب می کنند تا برای شــان رای جمع کنند، بطور حتم 
اینها لیاقت نماینده مردم بودن را ندارند. در برخی از محات 
که می رویم، می شنویم که برخی از کاندیداها، تعدادی بسته 
معیشتی را می برند به برخی از مرکز نیکوکاری یا معتمدین 
محات می دهند تا توزیع کنند که برخی از مراکز نیکوکاري 
از دریافت چنین بسته هایی امتناع کرده اند و حتی متذکر شده 
اند وهشــدار داده اند تا کاندیداها و طرفداران شان در زمان 
توزیع این بسته ها و... از نام مراکز نیکوکاری خوشنام برای 
اخذ رأی سوء اســتفاده نکنند. البته در این بخش نیاز است 
با متخلفان نیز توسط دستگاه های نظارتی برخوردهای لازم 
صورت گیرد تا تبلیغات انتخاباتی در ســامت کامل برگزار 
شــود. رئیس کل دادگســتری هرمزگان نیز اعام کرد: مردم 
جرایم و تخلفات انتخاباتی را به سامانه سجام گزارش دهند 
تا در اســرع وقت به آنها رسیدگی شود.علی صالحی بر لزوم 
هماهنگی و هم افزایی دستگاه های مختلف به منظور برگزاری 
انتخاباتی ســالم، رقابتی و همراه با مشارکت حداکثری مردم 
تأکید کرد و گفت: انتخابات عرصه ای بی بدیل برای به نمایش 
گذاشــتن اخاق اسامی اســت و ضروری است که افراد و 
جریان های سیاسی ضمن تبعیت از قانون، از توسل به هرگونه 
اقدام مغایر با این امر خودداری کنند. به منظور تضمین سامت 
انتخابات و جلوگیــری از تخلفات ، رصد دقیق و نظارت بر 
 فضای مجازی ضرورتی اجتناب ناپذیر است و با هماهنگی 
دستگاه های متولی، فضای مجازی به صورت مداوم رصد می 
شود و در صورت مشاهده هرگونه تخلف در اسرع وقت برخورد 
قانونی لازم صورت خواهد گرفت. با توجه به لزوم استفاده از 
ظرفیت نهادهای مردمی و دیده بانان پیشگیری به منظور مقابله 
 با جرایم و آسیب های اجتماعی ، بخش تخلفات انتخاباتی در 
سامانه سجام تعریف شده اســت و مردم می توانند از طریق 
مراجعه به آدرس اینترنتی SAjAM.Scpd.ir تخلفات و جرایم 
انتخاباتی را گزارش دهند تا در اســرع وقت به آنها رسیدگی 

شود.
  علی زارعی

تبلیغات انتخابات زیر ذره بین نظارت

گروه خبر // اســتاندار هرمزگان بر 
لزوم تقویت و ارتقای زیرساخت های 
امدادی و افزایش خانه های هلال در 
مناطق روســتایی استان هرمزگان، 

تاکید کرد.
   به گزارش خبرنگار دریا ، دکتر فریدون 
همتی در نشست با مهدی ولی پور، رئیس 

سازمان امداد و نجات جمعیت هال احمر 
جمهوری اسامی ایران از عملکرد جمعیت 
هال احمر استان هرمزگان، ابراز رضایت 
و قدردانی کرد.وی برخورداری از نیروی 
انسانی کارآمد و مدیریت توانمند را عامل 
موفقیت این مجموعه در اســتان دانست.
اســتاندار هرمزگان همچنین بر تقویت و 

ارتقای زیرساخت های امدادی و افزایش 
خانه های هال در مناطق روستایی استان 
هرمزگان، توسط جمعیت هال احمر تاکید 
کرد.مهدی ولی پور، رئیس سازمان امداد 
و نجات جمعیت هــال احمر جمهوری 
اســامی ایران نیز در ایــن دیدار ضمن 
قدردانی از حمایت ها و مســاعدت های 

اســتاندار هرمزگان، عنوان کرد: جمعیت 
هال احمر استان هرمزگان، زمینه لازم را 
جهت مشارکت خیرین فراهم کرده است 
و همچنین شاهد افزایش ظرفیت ناوگان 
امدادی و هوایی، شارژ انبارهای امدادی و 
توسعه خانه های هال هستیم.وی افزود: 
در حــال حاضــر ۵۴۰۰ خانه هال در 

سطح کشور فعال است که کمک شایانی 
 به کاهش حــوادث و ســوانح در زمان

 بحران ها دارد.

گروه خبر // نماینده مردم بندرعباس از تذکر 
نیرو درباره  به وزیــر  نمایندگان ملت  جمعی 
وضعیــت برق خبر داد و گفــت: قطع برق در 
اســتان های جنوبی تبعیض آشــکار است و 
زندگی مردم بدون بــرق در این ماه های گرم 

ناممکن است. 
    منصــور آرامی اظهار کرد: در مورد قطعی برق به 

همراه دیگر نمایندگان ملت به صورت جمعی تذکر 
جدی به وزیر نیــرو داده ایم.وی افزود: اخطار اصل 
سوم قانون اساسی را در صحن علنی مجلس مبنی بر 
تبعیض نسبت به استان های جنوبی مطرح کردم چرا 
که معتقدم قطع برق استان های جنوبی بدلیل وابستگی 
شــدید زندگی مردم به برق برای کولرهای گازی، 
سبب مختل شدن حیات آنان می شود و مردم بسیاری 
در روزهای اخیر بدلیل این قطعی ها دچار خسارات 

جانی و مالی شده اند.
   نماینــده مــردم بندرعباس ، قشــم، حاجی آباد، 

ابوموسی و بندرخمیر با بیان این که برق در جنوب 
کشور اولویت زندگی مردم است و زندگی بدون برق 
در دمــای بالای ۴۲ درجه با رطوبت شــدید اصا 
امکان پذیر نیست،عنوان کرد: بخصوص خانواده هایی 
که فرزند خردسال و کوچک و یا افراد سالخورده و 
بیمار دارند، در وضعیت بسیار سختی در این روزها 
قرار گرفته اند.آرامی خاطرنشــان کرد: انتظار ما این 
اســت که قطعی برق باید در اســتان های خنک که 
دمای هوا در این روزها در آنها زیر ۲۰ تا ۲۵ درجه 
اســت صورت گیرد و نمی شود که میزان قطعی برق 

در هرمزگان با دمــای ۴۰ تا ۴۵ درجه به اندازه آن 
استان ها باشد.به گزارش فارس ؛ وی همچنین گفت: 
در فصل سرما، گاز مردم هرمزگان برای رساندن گاز 
به دیگر مناطق قطع می شود و مردم ما با نهایت احترام 
و نجابت نسبت به این موضوع و برای خدمت به مردم 
مناطق سردسیر رفتار می کنند و ما امروز انتظار داریم 
که در تأمین برق اســتان های جنوبی عدالت برقرار 
باشد تا زندگی مردم مختل نشود و اگر قطعی صورت 
می گیرد به صورت منظم و اطاع رســانی شده و در 

زمان کوتاهی باشد.

استاندار هرمزگان  تاکید کرد

افزایش خانه های هلال در مناطق روستایی هرمزگان 

نماینده مردم بندرعباس: 

قطع برق استان های جنوبی تبعیض است

گروه خبر //  نماینده مــردم غرب هرمزگان 
و  باید ســهم هرمزگان  نیــرو  وزارت  گفت: 
استان های جنوبی را از خاموشی ها کاهش دهد. 
   احمد جبــاری اظهار کرد: وزیــر نیرو یک ماه 

قبــل وعده داد که هیچ کمبــودی در زمینه برق در 
کشــور وجود ندارد ولی در روزهــای اخیر بروز 
خاموشی های گسترده در کشــور سبب گرفتاری 
مردم شده است.وی افزود: اگر وزارت نیرو شرایط 
کنونی را پیش بینی  می کرد نباید وعده می داد بلکه 
می بایست تدابیر ویژه ای در زمینه مدیریت مصرف 
برق در کشــور تدارک می دید تا این شرایط بروز 
نمی کرد.نماینده مردم غرب هرمزگان با بیان این که 
نبود برق در جنوب کشــور به معنای گرفتار شدن 

مردم و مختل شدن شدید زندگی آنان بدلیل گرمای 
طاقت فرسا می شود، خاطرنشان کرد: بیشینه دمای 
هوای شــهرهای مختلف هرمــزگان از ۴۰ تا ۴۷ 
درجه بوده اســت و در این شرایط نبود برق سبب 
ســختی های فراوانی برای مردم شده است.جباری 
ادامه داد: شرایط کرونایی در کنار گرمای شدید در 
جنوب، بروز مشــکات برای بیمارستان ها و مراکز 
درمانی، مشکاتی که ممکن است برای واکسن های 
کرونا و مراکز تزریق واکسن ها رخ دهد و همین طور 

سختی های فراوانی که برای خانواده های دارای فرزند 
خردسال و نوزاد رخ دهد، گوشه ای از این مشکات 
اســت و عموم مردم در روزهای اخیر این پرسش 
را دارند که توسعه زیرســاخت های انرژی به کجا 
رسیده است که مردم باید با بی برقی مواجه شوند.به 
گزارش فارس ؛ وی تأکید کرد: وزیر نیرو می بایست 
در زمینه کمبود برق به مجلس پاسخگو باشد و باید 
سهم هرمزگان از خاموشی ها را بدلیل شرایط بحرانی 

آن کاهش دهند.

پشت پرده سیاست 

بازار را دستوری و پشت درهای بسته نمی شود اداره کرد   
کاندیدای ســیزدهمین دوره انتخابات ریاســت جمهوری گفت: ایران قوی 
بدون اقتصاد قوی شــکل نمی گیرد و از الزامــات اقتصاد قوی تیم اقتصادی 
دولت اســت.حجت الاسام سید ابراهیم رئیسی، کاندیدای انتخابات ریاست 
جمهوری،  در نشست اتاق های ســه گانه و فعالان اقتصادی با کاندیداهای 
انتخابات دوره سیزدهم ریاست جمهوری طی سخنانی اظهار داشت: دیدگاه ها 
و نظرات شــما در قبال مســائل اقتصادی برای هر دولتی موثر خواهد بود، 
چون شــما میدان دار اقتصاد کشور هســتید؛ باید سالی چند مرتبه با فعالان 
اقتصادی جلسه داشت و من این آمادگی را دارم در دولت خود این نشست ها 

را ادامه دهم.
   وی افزود: قانونمداری به عنوان یک اصل مهم در کشــور باید اجرا شــود 
و بنده در صدد هســتم قانون بهبود فضای اشتغال را در دولت مردمی و ایران 
قوی به خوبی اجرا کنیم.رییســی گفت: با توجه به دغدغه مردم که مســائل 
اقتصادی است، روندی را برای این مسئله دنبال می کنیم یک شناخت مسئله، 
دو شــناخت راه حل و راهکار،  ســوم تعیین اولویت ها و چهارم در میدان 
عمل میدان داری کردن اســت؛ یعنی در اتاق جلســات ننشستن و همراه و 
همکار بودن با میدان داران صحنه اســت.وی با اشاره به اینکه ما ایران قوی 
می خواهیم  و بسترهای آن فراهم است، گفت: نیروی انسانی، ذخایر معادن و 
گنجینه های موجود در کشور بستر لازم است آنچه که مورد نیاز است مدیریت 
کارآمد و جهادی اســت که  می توانــد این عوامل را به قدرت و قوت تبدیل 
کند.رییسی افزود: ایران قوی بدون اقتصاد قوی شکل نمی گیرد و از الزامات 
اقتصاد قوی تیم اقتصادی دولت اســت که باید قوی، کارآمد و یکدست باشد 
برای این امر یک کارشناسی قوی شدن لازم است تصمیمات لحظه ای ثبات 
را از اقتصاد می گیرد و از الزامات اقتصاد قوی، ثبات است.رییسی ادامه داد: 
معتقدیم نمی توان بازار را دستوری و در اتاق های دربسته اداره کرد بازار باید 

در تصمیمات اقتصادی نقش داشته باشد.
رضایی: دولت حداقلِ معیشت و بیمه اجتماعی جامعه را تامین کند 

دبیرمجمع تشــخیص مصلحت نظام، پس از جلسه مجمع تشخیص مصلحت 
نظام درباره مصوبات امروز صحن مجمع به خبرنگاران گفت: بر اساس مصوبه 
امروز مجمع در قالب سیاســت های کلی تامین اجتماعی، دولت وظیفه دارد 
حداقلِ معیشــت و بیمه اجتماعی جامعه را تامین کند. ، محســن رضایی در 
حاشیه برگزاری جلسه مجمع تشخیص مصلحت نظام افزود: امروز در جلسه 
مجمع تشخیص مصلحت نظام، بررسی سیاست های کلی تامین اجتماعی را 
ادامه دادیم. در چند جلســه گذشته این بحث ادامه پیدا کرده و بند ششم این 
سیاست ها را امروز به تصویب رســید.وی ادامه داد: مساله مهمی که امروز 
مورد بحث قرار گرفت این بود که دولت وظیفه دارد حداقلِ معیشــت و بیمه 
اجتماعی جامعه را تامین کند و این به عنوان یک سیاست امروز تصویب شد. 
به محض اینکه مــورد تصویب رهبر معظم انقاب هم قرار بگیرد به مجلس 
شورای اسامی اباغ می شود که قانون مربوطه را بر این اساس تنظیم  و به 

تصویب برساند.

اصلاحات در دوراهی همتی - مهر علیزاده 
اردوگاه اصــاح طلبی پس از حذف نامزد های اصلی اش چه برنامه ای برای 
انتخابات دارد؟ یکی از ســوالات اساســی این است که اصاح طلبان در نبود 
گزینه های اصلی خود یعنی جهانگیری، پزشکیان و البته شاید گزینه نهایی خود 
یعنی لاریجانی، چه می کنند و آیا به سراغ دو نامزد موجود یعنی مهر علیزاده یا 
همتی خواهند رفت؟ یا از حضور در انتخابات امتناع خواهند کرد؟تاکنون اما به 
نظر اردوگاه اصاح طلبی تصمیم روشنی درباره ورود این جریان به انتخابات 
۱۴۰۰ نگرفته است؛  از سویی سید حسن خمینی چهره شاخص اصاح طلبی 
از نامزدهای تایید صاحیت شده می خواهد که از این تورنمنت انصراف بدهند 
و سخنگوی جبهه اصاحات و محمود صادقی نیز اعام می کنند که اصاحات 
گزینه ای برای حمایت از آن در انتخابات ندارد. از ســوی دیگر فارس مدعی  
حمایت جبهه اصاح طلبان از مهر علیزاده شــده  و  بیژن مقدم فعال سیاسی 
اصاح طلب نیز  اعام می کند که اصاحات قصد تحریم انتخابات را ندارد.در 
این بین اما به نظر  جریان راست اصاح طلبی نه به تحریم انتخابات و نه به مهر 
علیزاده فکر می کند بلکه بنا دارد سرمایه خود را خرج عبدالناصر همتی رئیس 
بانک مرکزی و دیگر نامزد این دوره از انتخابات کند. پیشتر کرباسچی دبیرکل 
ســازندگی از کارگزارانی بودن همتی خبر داده بود و در جدیدترین اظهار نظر 
علی محمد نمازی فعال سیاســی نیز از تمایل جدی کرباسچی به همتی سخن 
گفت و تاکید کرد:» به نظر من آقای همتی ویژگی های مناســبی دارد از جمله 
آن که او نیرویی معتدل اســت که روحیه  کاری دارد و کمتر مشاهده شده است 
که جنجال به پا کند.« نمازی با اشاره به این که همتی متعلق به همه کارگزاران 
اســت، افزود :» ترجیح من آقای همتی اســت زیرا آقای مهرعلیزاده بی هیچ 
هماهنگی با جبهه اصاحات وارد انتخابات شــد اما آقای همتی از چارچوب 
نهاد اجماع ساز اقدام کرد و در جلسات   اصاحات شرکت می کرد.« اما درحالی    
سازندگی به کارگزارانی بودن همتی اصرار دارد که او در گفت وگوی اخیر خود 
تاکید کرد که به صورت مستقل و به عنوان جریان سوم در این انتخابات حضور 
یافته است:» من به عنوان یک صدای سوم آمدم. می خواهم صدای بخش اعظم 
خاموش مردم باشم که به وضعیت موجود اعتراض دارند. مطمئنم از داخل خانه 
تا کل دنیا با تعامل می توان مشــکات بسیاری را حل کرد.« او همچنین اعام 
کرد:» برای اقتصاد برنامه دارم و مطمئنم که قابل تحقق است. مطمئن هستم که 
می شود مشکات مردم را حل کرد. می شود بسیار سریع اقتصاد ایران را جمع 
و جــور کرد.« در این بین اما مهر علیزاده نیز با توئیت های اخیر خود نشــان 
داد که می خواهد نظر اصاح طلبان را به ســمت خود جلب کند، او در توئیتی 
با ادبیات سید حسن خمینی در اعتراض به رفتار شورای نگهبان نوشت:» نمی 
شود ادعای دین داری کرد و #جریان_حذف دیگران را ترویج نمود.« محسن  
مهر علیزاده حتی به انتقاد از رفتار ســید ابراهیم رئیسی پرداخت و در توئیتی 
دیگر نوشت:» وقتی قاضی خود شما هستید، تفسیرگر و مجری قانون منصوبان 
شــما هســتند، توصیه تان برای تایید صاحیت و تاش برای رقابتی تر شدن 
 فضا را باور کنیــم؟«  حال اما باید منتظر ماند و دید که اصاحات بین همتی، 
علیزاده و البته حمایت نکردن از نامزد مشخص کدام گزینه را در نهایت انتخاب 

می کند. 
 

تازه های مطبوعات

فرهیختگان - این روزنامه در گزارشــی با تیتر »در دفاع از انتخابات و مشــارکت 
مردم« نوشت : »شاخص ترین نامزد انتخابات هم نگران میزان مشارکت است و حتی به 
قیمت از دست رفتن نتیجه نهایی درحال رایزنی برای تغییر شرایط است. برای افزایش 
مشــارکت هر کسی هر کاری بلد اســت باید انجام دهد، حتی اگر از برخی تحولات 

ناراحت است.«
اعتماد- غامحسین کرباسچی در مصاحبه با این روزنامه گفت : اگر مستندات شورای 
نگهبان شفاف گفته شود، بسیار به جو سیاسی کشور کمک می کند. یکی از اشکالات ما این 
است که شورای نگهبان براساس رویه ای که دارد، هیچ توضیحی نمی دهد چرا افرادی که 
شناخته  شده هستند و سابقه ای طولانی در نظام جمهوری اسامی دارند و حتی بارها برای 
همین سمت تایید صاحیت شده اند، امروز با این وضع مواجه شدند و صاحیت شان احراز 

نمی شود. چه رفتار و مسئله ای به ردصاحیت آن ها منجر شده است.
آفتــاب یزد - این روزنامه عکس یک خود را به »زری فتحی داور زن ایرانی« که » 
بــا انجام قضاوتی موفق در بازی رفت مرحله پلی آف جام جهانی ۲۰۲۱ بین تیم های 

فوتسال ویتنام و لبنان توجهات را به خود جلب کرد« اختصاص داد.
کیهان - راضیه تجار عضو هیئت موسس انجمن قلم ایران در آستانه سیزدهمین 
دوره انتخابات ریاست جمهوری درخصوص اردوکشی سلبریتی ها برای حمایت 
از کاندیدای مدنظرشان گفت: تردید نکنید حمایت سلبریتی ها از برخی افراد به 
دلیل مطامع و منافع مادی است! آن ها پول می گیرند تا از فردی خاص حمایت 
کنند و اگر بهره مادی از این حمایت نبرد هیچ اظهارنظری نخواهند داشــت از 
این رو مردم هرگز نباید بر اســاس آن چه سلبریتی ها تبلیغ می کنند دست به 

انتخاب بزنند.
حمایت مجلس از عملکرد شورای نگهبان در بررسی صلاحیت نامزدهای ریاست جمهوری

نمایندگان مجلس شورای اسامی با امضای بیانیه ای از اقدام شورای نگهبان در بررسی 
دقیق صاحیت های نامزدهای انتخابات ریاست جمهوری حمایت کردند.  نمایندگان 
مجلس شورای اسامی در جلسه علنی مجلس شورای اسامی با امضا بیانیه ای از اقدام 
شورای نگهبان در بررسی دقیق صاحیت نامزدهای انتخابات مجلس شورای اسامی 
حمایت کردند. نتیجه بررسی صاحیت داوطلبان انتخابات ریاست جمهوری اعام شد. 
پرونده داوطلبان انتخابات ریاســت جمهوری حدود ۱۰ روز در شورای نگهبان مورد 
بررسی قرار گرفت.علی لاریجانی، اسحاق جهانگیری، محمود احمدی نژاد و مسعود 
پزشکیان از داوطلبان شاخصی بودند که صاحیت آنها از سوی شورای نگهبان احراز 

نشده بود.
استخراج بیت کوین تا پایان شهریور ممنوع است 

رئیس جمهور در جلســه هیات دولت: استخراج رمز ارز به هر نحوی تا پایان 
شهریور ممنوع است.رئیس جمهوردر این جلسه گفت: در موضوع قطعی برق 
مردم با مشکاتی مواجه شدند. از یک طرف خشکسالی است و از طرفی بحث 
استخراج رمز ارزها مطرح است که 3۰۰ مگاوات به صورت قانونی و دو هزار 
مگاوات به صورت غیرقانونی انجام می شــود. به هر حال از امروز دستور این 

است که تا آخر شهریور استخراج رمز ارز به هر نحوی ممنوع است.

نماینده مردم غرب هرمزگان: 

وزارت نیرو باید سهم هرمزگان از خاموشی ها را کاهش دهد 

گروه خبــر // فرمانــدار بندرعباس 
گفت: ۳۲ روســتا و ۵ مرکز بخش این 
شهرســتان به دلیــل آلودگی بالای 
هفته  مــدت یک  برای  کرونا  بیماری 

قرنطینه شدند. 
   عزیزاله کنــاری در این خصوص اظهار 
داشت: مناطق قرنطینه شده در بخش شمیل 
شامل روستاهای شمیل و بالولی، در بخش 
تخت شامل شهر تخت و روستاهای زیارت، 
سردره، درتوجان و جابی، در بخش قلعه 
قاضی  و روستا چاه فعله می شود.وی ادامه 
داد: همچنین در بخش فین شامل شهر فین 
و روســتاهای رضوان، لاور، مارم و قطب 
آباد و در بخش مرکزی شامل شهر تازیان 
و روستاهای سرخون، قادهار، فتح الجلیل، 
هرمودر، فاریاب ایســین، قلعه ایســین، 
محله نو ایسین، قات بالا و پایین، کنارو، 
محمدشمسی، محمد آباد، خونسرخ، پاتل 
بنوبند، جمال احمد، تل سیاه، چاهو، سودرو، 

بوستانو، گچین بالا و پایین قرنطینه شدند.
وی اضافه کرد: دهیاران در این ایام موظف 
هستند با اســتفاده از ظرفیت شوراها در 
اجرای این طرح تاش نمایند و نتیجه را به 
صورت روزانه از طریق بخشداری مربوطه 
به فرمانداری گزارش کنند.به گزارش ایرنا ؛ 
فرماندار بندرعباس ابراز داشت: شهروندان 
برای برگشت به وضعیت قبلی و رد شدن از 
این پیک خطرناک مســائل بهداشتی را در 

بالاترین سطح ممکن رعایت کنند.

گروه خبر // معاون آموزشــی وزیر علوم تحقیقات و فناوری : امتحانات پایان ترم 
دانشجویان بجز شهرهای آبی و زرد مجازی است.

   آقــای علی خاکــی صدیق در مصاحبه تلفنی درباره قطعی بــرق و وضعیت کاس و 
امتحانات دانشجویان افزود: نامه ای به دانشگاهها اباغ شده است که دانشگاهها سامانه ای 
را طراحی کنند تا دانشجو بتواند در صورت قطعی برق اطاع رسانی انجام دهد . وی افزود: 
همچنین در دانشگاهها تیم و یا مرجعی باید مشخص شود تا در صورت تأیید، از دانشجو 
امتحان مجدد گرفته شود و ارزیابی مستمر بنا بر صاحدید استادان نمره برای پایان ترم در 
نظر گرفته شود و یا اینکه دو بار امتحان از دانشجو گرفته شود .وی گفت: امتحانات پایان 
ترم دانشجویان مجازی است. در شهر های آبی و زرد امتحانات پایان ترم حضوری است 

و دانشجویان بومی که تردد شهری ندارند نیز امتحان حضوری می دهند.

۳۲ روستا و ۵ مرکز بخش شهرستان 
بندرعباس قرنطینه شدند

معاون وزیر علوم :

امتحانات پایان ترم دانشگاه ها مجازی است 

گروه خبر // ســخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: 
به رغم تماس های مکرر متاســفانه تاکنون ۴۵ درصد از افراد 
بالای ۸۰ ســال و ۲۷ درصد در گروه سنی بالای ۷۵ سال برای 

واکسیناسیون کرونا مراجعه نکرده اند. 

   دکتــر فاطمــه نوروزیــان  افــزود:  بــه رغم تماس هــای مکرر 
 متاســفانه تاکنون ۴۵ درصــد از افراد بالای ۸۰ ســال و ۲۷ درصد

 در گروه ســنی بالای ۷۵ ســال برای واکسیناســیون کرونا مراجعه 
نکرده اند.

  به گزارش ایسنا ؛ ســخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان بیان 
کرد: با توجه به شرایط بحرانی استان، به همه افراد توصیه می شود در 
صورت تماس یا دریافت پیامک از طرف دانشگاه علوم پزشکی، برای 

تزریق واکسن کرونا به مکان اعام شده مراجعه کنند.

عدم مراجعه ۴۵ درصد از افراد بالای ۸۰ سال برای واکسیناسیون
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مفقودی 

 جای غم در زندگانی کشک 
و بادمجان بخور

گر که بادمجان نداری گوجه جای آن بخور
زانکه نان سنگک و شیر و مرباّ شد گران
جای شیر دامداران چایِ لاهیجان بخور
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آرزو توکلی سرویس استان ها // استاندار 
کرمان با بیان اینکه بحث پایان دولت نباید 
رهاشدگی و بی مسئولیتی به ما تحمیل کند، 
گفت: به لحاظ قانونی، شــرعی و مردانگی 
مسئولیت ما در این مدت بسیار سخت تر 
خواهد بود و بعد از ۲۸ خرداد در جابه جایی 
دولت و تفویض و تشکیل کابینه که تا پایان 
شهریورماه به طول می انجامد نباید کارها 

رها شوند.
  به گــزارش خبرنگار دریــا ؛ علی زینی وند 
در جلسه شــورای اداری استان کرمان بر لزوم 
همکاری شایسته همه دســتگاه در فضای ایام 
رحلت امام)ره( تاکید کــرد و گفت: باید تولید 
محتوای منسجمی که جوانان نیز جذب آن شوند، 
در خصوص بنیان گذار انقاب انجام شــود.وی 
در ادامه به موضوع کرونا اشــاره کرد و افزود: 
وضعیت استان های همجوار ما از جمله هرمزگان 
و سیستان و بلوچســتان به لحاظ شیوع کرونا 
نگران کننده است و آلارم های آن به استان کرمان 
رسیده، بنابراین باید شیوه نامه های بهداشتی با 
جدیت و حساسیت بیشتری در استان همچون 
گذشته اجرا شود.استاندار کرمان تاکید کرد: در 

شهرستان های شرقی و جنوبی استان اصا عادی 
انگاری در رعایت پروتکل های بهداشتی نداشته 
باشند و از تجمعات و دورهمی ها جلوگیری شود 
و خصوصا باید در اقدامات تبلیغی برای انتخابات 
شوراها در زمینه نحوه اجرای تبلیغات براساس 
شیوه نامه های بهداشتی اطاع رسانی صورت 
گیرد تا هم پروتکل های بهداشتی رعایت شود 
هم از شور انتخاباتی کاسته نشود ضمن آنکه با 
جدیت دستگاه های مربوطه نظارت های لازم 
را داشته باشند تا دوباره شاهد پیک جدید کرونا 
در استان نباشــیم.وی ادامه داد: اگر پیک پنجم 
کرونا به هفته انتخابات برســد این اتفاق بسیار 
ناگواری خواهد بود باتوجه به اینکه مسئولیت 
شرعی و قانونی ما در استان کرمان است بنابراین 
باید در انتخابات به گونه ای عمل کنیم که مانعی 
در برگزاری انتخابات پرشــور در استان وجود 

نداشته باشد.زینی وند خطاب به مدیران استان 
گفت: اگر مسئولین به موقع وظایف قانونی خود 
را انجام دهند بخشــی از این نارضایتی ها را در 
جامعه نخواهیم داشــت و متاســفانه در فضای 
اداری اســتان کرمان این نارضایتی وجود دارد.
وی در ادامــه با تاکید برآنکه باید مبحث برق با 
دقت زیاد مدیریت شــود، عنوان کرد: مدیران و 
مسئولان باید دستورالعمل ها را با دقت اجرا کنند 
و ما تا روزی که مسئولیت داریم، مجری قانون 
و مقررات جمهوری اسامی ایران هستیم.استاندار 
کرمان با بیان این مطلب که اگر دســتگاهی در 
 برگزاری انتخابات سالم کوتاهی کند، بر علیه او 
 مــی توانیــم اعام جــرم کنیم، گفــت: همه 
دســتگاه های دولتی و اجرایی موظف هستند 
همه ظرفیت ها و امکانات خــود را در اختیار 
انتخابات بگذارند.وی با بیان اینکه بیش از ۵۰۰ 

شــعبه اخذ رای در کرمان داریم، تصریح کرد: 
تاش زیادی کردیم تا انتخابات در شهرســتان 
کرمان الکترونیکی برگزار شود که هنوز مشخص 
نیست با آن موافقت شود یا خیر.زینی وند با تاکید 
برآنکه مدیران بی طرفی شفاف و صادقانه خود 
را در انتخابات مراعات کنید، عنوان کرد: شایسته 
نیســت که مدیر ما در ستاد انتخاباتی دیده شود 
گفتنی است که فرمانداران و بخشداران و کسانی 
که در برگزاری انتخابات مسئولیت مستقیم دارند، 
حضورشان در ســتاد انتخابات داوطلبان برای 
اعام حمایت، جرم است.وی با اعام این مطلب 
که خوشبختانه تاکنون هیچ جهت گیری سیاسی 
در بین مسئولین ارشد استان ندیده ام، اظهار کرد: 
از اکنون باید برای برگزاری انتخابات ۱۰۰ درصد 
آماده باشیم.اســتاندار کرمان با بیان اینکه بحث 
پایان دولت نباید رهاشدگی و بی مسئولیتی به ما 

تحمیل کند، عنوان کرد: به لحاظ قانونی، شرعی 
 و مردانگی مســئولیت ما در این مدت بســیار 
ســخت تر خواهد بود و بعــد از ۲۸ خرداد در 
جابه جایی دولت و تفویض و تشکیل کابینه که 
تا پایان شهریورماه به طول می انجامد نباید کارها 
رها شــوند زیرا مردم گناهی ندارند که ما در بی 
دولتی به سر می بریم لذا باید در این مدت فراتر 
از وظایفمان کار کنیم.وی ادامه داد: قرار نیست 
 حکومتی عوض شــود بلکه یکسری از برادران

 می روند و یکسری دیگر جایگزین آنها می شود 
و اگر دولت عاقلی باشد همه را عوض نمی کند 
چراکه در این تغییرات اتوبوســی، کشور تاکنون 
آسیب زیادی دیده و در پست های تخصصی اگر 
کسی خوب کار کرده باشد چرا باید عوض شود؟ 
ضمن اینکه تغییر دولت فرصتی است تا افراد تازه 
نفس جایگزین افراد ناکارآمد شود. زینی وند با 

بیان اینکه اگر مدیری تــرک فعل کند، برای او 
پرونده سازی می شود، تصریح کرد: در حاشیه 
نشــینی یکی از دستگاه ها به وظیفه خودش به 
خوبی عمل نکرده و هنوز حاشــیه نشــینی در 
اســتان کرمان در حال افزایش اســت و این به 
دلیل کم کاری برخی از دســتگاه ها است و اگر 
اراده به خرج داده بودید اکنون حاشیه در کرمان 
ساماندهی شده بود.وی با بیان اینکه اگر مدیران 
 به موقع تصمیم گیری نکنند برایشــان تصمیم 
می گیرند در ادامه بر لزوم مدیریت مصرف برق 
 تاکید و خاطرنشــان کرد: مجوز بــه اداره برق
 مــی دهیم اگــر اداره ای مدیریت مصرف برق 

نداشته باشد، برق آن را قطع کند.

استاندار کرمان اعلام کرد

کوتاهی برخی دستگاه ها در ساماندهی حاشیه نشینی کرمان 

علیرضا حائری زاده سرویس استان ها //
نماینده ولی فقیه در اســتان و امام جمعه 
یزدبا تاکید بر رفع هر چه سریعتر مشکل 
قطعی های برق، گفت: نباید این مشکل در 
آســتانه برگزاری انتخابات بهانه ی دست 

دشمن و بدخواهان نظام شود. 
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ آیت الله »محمدرضا 
ناصری« در جمع خبرنگاران اظهار کرد: نظام 
جمهوری اسامی با هدف ارتقای انسانها به اوج 
کمال شکل گرفته و اگر حاکمیتی در این نظام 
تشکیل شود، همین اهداف یعنی رساندن مردم به 
کمال و اوج عزت و قدرت و صابت و همچنین 
پیشرفت در همه زمینه ها را دنبال می کند.وی با 
اشاره به فرمایشات حضرت امیرالمومنین)ع( در 
مورد حکومت داری مبنی بر این مضمون که »اگر 
نبود که حقی از بندگان خدا ضایع شود، افسار 
حکومت را به اهلش واگذار می کردم«، گفت: 
هدف حکومت  داری در نظام جمهوری اسامی 
تنها حکومت کردن و رفتن مانند دیگر نقاط دنیا 
نیست بلکه هر فردی در این نظام، تکلیفی قبول 
کند باید در مسیر تحقق آن به عنوان یک وظیفه 
الهی عمل کند.امام جمعه یــزد با بیان این که 
برخی تنها تاش می کنند که به حکومت بر مردم 
دســت یابند، نمونه ی بارز آن را حکومت های 
غرب و اســرائیل غاصب که با فتنه انگیزی و 
کشتار انسانهای مظلوم ادعای حکومت داری 
دارند.آیت الله ناصری یکی از مشکات اصلی 
اســتان را مسئله ی کم آبی خواند و گفت: رفع 

این مشــکل نیازمند درایــت و برنامه ریزی 
است و مسئولان مربوطه نیز باید راهکارهای 
موجود را به طور جدی تــری دنبال کنند.وی 
به نماینده های مردم استان در مجلس شورای 
اسامی هم توصیه کرد برای رفع مسائل عمومی 
استان متحد باشند و مسائل مهم استان را به بهانه 
انتخابات فراموش نکنند.امام جمعه یزد گفت: 
نباید کمبودهای مردم از جمله تامین ارزاق آنها 
در جریان اهتمام مسئولان به مسائل انتخاباتی 
مورد غفلت قرار گیرد و البته در مقابل نیز مردم 
وظیفه شرعی دارند که در انتخابات مشارکت 
داشته باشند و برای حفظ نظام که به فرموده امام 
راحل)ره( از اوجب واجبات است، به هر نحوی 
تاش کنند.وی تاکید کرد: دنیا نمی خواهد نظام 
جمهوری اسامی پایدار بماند و در این مسیر، 
یک زمانی حمله نظامی را مطرح می کردند ولی 
به دنبال ناکامی در این حوزه، اکنون تاش دارند 
که حکومت را ساقط کنند و به گفته ی سفیر یکی 
از کشورهای معاند سعی دارند از روی کار آمدن 
حکومتی  انقابی در کشورمان جلوگیری کنند.
وی با اشــاره بر لزوم اهتمام به مسئله جمعیت 
و فرزنــدآوری، تاکیــد کرد: بایــد در جهت 
 پرورش نیروهای انقابی و ارزشی در جامعه، 
فرهنگ سازی شــود و این موضوع از سوی 
مسئولان مورد اهتمام جدی قرار گیرد.آیت اله 
ناصری به آمارهای سقط جنین در کشورمان 
به دلیل مشــکات اقتصادی اشاره کرد و این 
موضــوع را نوعی افول و خیانت خواند که در 

قرآن نیز به آن اشاره شده است.نماینده ولی فقیه 
در اســتان در مورد انتظارت از رئیس جمهور 
آینده کشورمان اظهار کرد: جامعه امروز ایران 
نیازمند حرکت انقابی و جهادی اســت چرا 
که با وجود توصیه هــای مقام معظم رهبری و 
نام گذاری ســال های متوالی در این خصوص 
هنوز شــاهد فعالیت جدی مســئولان در این 
حوزه نیســتیم.وی با بیان این که ایران اسامی 
تا رسیدن به قله پیروزی فاصله اندکی دارد، بر 
لزوم سرعت بخشیدن به پیمودن این مسیر تاکید 
کرد و گفت: البته مردم نیز باید مطالبه گری کنند 
تا مســئولان به امورشان در این مسیر سرعت 
ببخشند.امام جمعه یزد با اشاره به فعالیت های 
گسترده شــوراهای اســامی، بیان کرد: اگر 
اعضای شورا دل سوز جامعه باشند و به دنبال 
کسب جایگاه نباشند و اختافات داخلی خود 
بکاهند، قطعاً می توانند مشــکات زیادی از 
مردم را مرتفع کنند.وی اهمیت اهتمام به تفریح 
و نشــاط بانوان یزدی با پیشنهاد مداوم ایجاد 
پارک های بانوان به اعضای شــورای شهر یزد 
را یادآور شد و گفت: البته شورای شهر یزد به 
جای ایجاد این امکان اقدام به ایجاد مسیرهای 
دوچرخه ســواری در کنار معابر شهر کرد که 
مشکات و آسیبهایی را به دنبال داشته است 
و هرچند برخی شهرها مانند حمیدیا، اردکان 
و بهاباد اقدامات خوبی را در این باره داشــته 
اند ولی به نظر در شهر یزد به نحو دیگری در 
این رابطه فکر می شود.آیت الله ناصری همچنین 

گفت: متاسفانه از سالها قبل در کشورمان صنایع 
وابسته بیش از صنایع غیروابسته مانند صنایع 
نســاجی علیرغم درآمدزایی و اشــتغال بالا 
ترویج شــده و این موضوع نیز بارها با توجه 
به وجود ظرفیت های بالای استان مورد گوشزد 
مســئولان قرار گرفته ولی عماً تاکنون مورد 
توجه مسئولان استان و کشــور قرار نگرفته 
است.وی در ادامه نیز عنوان کرد: نباید در رشد 
کشور در تمام حوزه ها تعلل داشته باشیم ولی 
در عین حال باید عزت و اقتدار کشور نیز مورد 
توجه قرار گیــرد و تفکر و تعقل را به جامعه 
بخصوص نسل جوان آموزش دهیم.امام جمعه 
یزد در بخش دیگری از سخنانش با بیان این 
که مشکل قطعی های برق یک مسئله فنی است 
که مسئولان وزارت نیرو ضمن عذرخواهی در 
مورد آن، بروز آن را ناشی از افزایش ناگهانی 
گرما و کم آبی کشــور در سال جاری عنوان 
می کنند، گفت: باید این مشکل هرچه سریعتر 
برطرف شــود تا در آستانه برگزاری انتخابات 
بهانه به دست دشمن و بدخواهان نظام ندهیم. 
آیت الله ناصری از مردم خواســت با توجه به 
ســرانه مصرف بالای انرژی در زمینه مصرف 
برق و حتی آب صرفه جویی و استفاده بهینه را 

مورد اهتمام قرار دهند.

امام جمعه یزد: 

قطعی های برق، بهانه دست بدخواهان در آستانه انتخابات نشود 

 مهران ســلطانی نژاد سرویس استان ها // 
استاندار بوشهر گفت: مسئولان صنعت نفت، 
گاز و پتروشیمی مستقر در این استان باید با 
مانع زدایی و برطرف کردن محدودیت ها در 
راستای پشتیبانی از ورزشکاران این منطقه 

پیشگام شوند. 
   به گزارش خبرنگار دریا ، عبدالکریم گراوند در 
آیین تجلیل از قهرمانان، مدال آوران و استعدادهای 

ورزشی استان بوشــهر افزود: برخی مشکات 
در جامعه با مانع زدایی برطرف می شــود که در 
این زمینه باید گره گشــایی در حل مشکات در 
اولویت برنامه های مسئولان قرار داشته باشد.وی 
بیان کرد: در این راستا همکاری مجلس شورای 
اســامی در رفع محدودیت ها برای حمایت از 
ورزشکاران و تیم های ورزشی با اصاح قوانین 
ضرورت است.گراوند ادامه داد: در استان بوشهر 
از هیچ کوششــی برای حمایت از ورزشکاران و 
گفت:  نمی شود.وی  فروگذاری  ورزشی  تیم های 
استان بوشــهر از نیروی انسانی خاق، با تجربه 
و شایســته در همه عرصه ها برخوردار اســت 
 که اســتفاده از این توانمنــدی در اولویت قرار 
دارد.گراوند با اشــاره بــه افتخارآفرینی مهدی 

طارمی فوتبالیســت بوشــهری تیم پرتو پرتغال 
عنوان کرد: این ورزشــکار توانمند بوشهری در 
عرصه های بین المللی و ملی و لیگ فوتبال پرتغال 
افتخارآفرینــی می کند به گونه ای که این ســتاره 
فوتبال در هنگام رقابت های فوتبال پرتغال، مردم 
استان بوشهر را به تماشای آن می کشاند.استاندار 
بوشهر همچنین با اشاره به توسعه زیرساخت های 
ورزشی در استان بوشهر اظهار کرد: زیرساخت ها 
در حوزه های ورزشی، آموزشی، تعلیم و تربیت 
افزایش یافته کــه نتیجه آن ارتقــا رتبه قبولی 
بوشهری ها در کنکور از ۲۸ به ۱۵ است.وی گفت: 
زیرساخت ها و توانمندی استان بوشهر سبب شده 
که این استان آمادگی برگزاری رقابت ها در سطح 
ملی و بین المللی در بیشتر رشته های ورزشی داشته 

باشــد.گراوند افزود: تکمیل پروژه های نیمه تمام 
ورزشی در اولویت برنامه های استان بوشهر قرار 
دارد چراکه قهرمانی ورزشکاران به زیرساخت ها 
وابسته اســت.وی توجه به مطالبات تیم فوتبال 
ساحلی پارس جنوبی را یک ضرورت دانست و 
گفت: تیم های فوتبال ساحلی استان بوشهر دارای 
نیروهای انسانی شایسته و توانمند هستند که تحقق 
مطالبات این ورزشــکاران مورد توجه ویژه قرار 
دارد.  گراوند تاکید کرد: ورزشکاران سرمایه مهم 
و بالاتر از صنایع محسوب می شوند که لازم است 
صنایع مستقر در پارس جنوبی بویژه مجتمع های 
پتروشیمی تیم های ورزشی را حمایت و در جذب 
نیروهای شایسته این عرصه تاش جدی داشته 

باشند.

استانداربوشهر : 

ورزش بوشهر نیازمند کمک  صنعت نفت و گاز است 

آرزو توکلی سرویس استان ها // مدیرعامل 
شــرکت برق منطقه ای استان کرمان گفت: 
افُت ۳۵ درصدی ذخیره آب پشــت سدها، 
افزایش چهار درجه ای دمای هوا، رشد مصرف 
بسیار بالا و کاهش تولید نیروگاه های برق آبی 
در سطح کشور منجر به فاصله میان تولید و 
مصرف برق در روزهای اخیر در سطح کشور 

شده است. 
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ حبیبی در جلسه شورای 
اداری استان کرمان اظهار کرد: افُت 3۵ درصدی 
ذخیره آب پشت ســدها، افزایش چهار درجه ای 
دمای هوا، رشد مصرف بسیار بالا و کاهش تولید 
نیروگاه های برق آبی در ســطح کشــور منجر به 
فاصله میان تولید و مصرف برق در روزهای اخیر 
در سطح کشور شده اســت.وی با اشاره به اینکه 
در دو ماهه اول امسال در استان کرمان ۲۰ درصد 
افزایش پیک بار را داشتیم، افزود: صنایع ما قابلیت 
مدیریت مصرف برق را دارند و عمده مصرف ما در 
صنایع فولادی است که هماهنگی میان آنها، موجب 
منطقه ای  برق  کاهش مصرف می شود.مدیرعامل 
استان کرمان گفت: دستگاه های ماینینگ رفسنجان 
از ابتدای خردادماه از مدار خارج شــده اســت، 
کاهش و تغییر ساعت کار ادارات و انتقال ساعت 
آبیاری کشاورزی به شب در راستای کاهش پیک 
بار صورت گرفته اســت.وی با بیان اینکه تمام 
تاش ما بر این است که به سمت قطع اضطراری 
نرویــم، مدیریــت مصــرف در کاهش مصرف 
ســاختمان های اداری، تنظیم وسایل سرمایشی 

در ۲۶ درجه، اســتفاده از دور کند کولرهای آبی، 
استفاده از روشــنایی روز را از مسائل ضروری 
برای کاهش مصرف برشمرد.به گزارش ایسنا، در 
این جلسه همچنین دکتر"حمیدرضا رشیدی نژاد" 
رئیس دانشــگاه علوم پزشکی کرمان با اشاره به 
وضعیت هشدار جدی کووید - ۱۹ در دو استان 
سیستان و بلوچستان و هرمزگان گفت: علی رغم 
اینکه در استان کرمان شهری در وضعیت قرمز قرار 
ندارد، اما به دلیل همجواری کرمان با استان های 
سیستان و هرمزگان، هشدارها برای استان کرمان 
وجود دارد، ضمن اینکه شهرهای نارنجی استان نیز 
زیاد و قابل توجه است.وی ادامه داد: میزان موارد 
بستری طی روزهای اخیر در استان کرمان ثابت 
مانده است، اما نسبت به آزادسازی و گشایش های 
بیشتر در بعضی از اصناف و غیره نمی توانیم اقدامی 
داشته باشیم.رشیدی نژاد تصریح کرد: از بهمن ماه 
سال گذشته مجموع واکسن وارده به استان کرمان 
۱۷۶ هزار و 3۸۱ دوز بوده که بیش از  ۶۰ درصد 
آن تزریق شده است. وی با بیان اینکه واکسن وارد 
شده برای جامعه هدف مشخص شده است، ادامه 
داد: بــالای ۹۰ درصد کادر درمانی و بهداشــتی 
تزریــق واکســن را انجام داده انــد و ۶۰ درصد 
افراد بالای ۷۰ سال نیز در استان کرمان واکسینه 
شده اند.رشیدی نژاد گفت: تزریق واکسن به اجبار 
نخواهد بود، اما توصیه های جهانی و کشوری بر 
انجام واکسیناســیون اســت و در سطح استان با 
هماهنگی بسیج و سایر ارگان ها تسهیات برای 

واکسیناسیون فراهم شده است.

علل قطعی اخیر برق 
از زبان مدیرعامل برق منطقه ای کرمان

رئیس ستاد انتخابات بوشهر: 

تبلیغات مجازی می تواند از ورود پول های کثیف به انتخابات پیشگیری کند

رئیس دانشگاه علوم پزشکی اهواز:

مورد جدیدی از کرونای هندی در خوزستان گزارش نشده است

مهران ســلطانی نژاد سرویس اســتان ها //رئیس ستاد 
انتخابات استان بوشهر گفت: تبلیغات کاغذی به دلیل اسراف 
در کاغذ و نامشــخص بودن منابع چاپ آن مناسب جامعه 
اسلامی نیست و تبلیغات مجازی می تواند از تبادل پول های 

کثیف در انتخابات پیشگیری کند. 
   به گزارش خبرنگار دریا ، محمد تقی ایرانی در همایش استانی 
هیات های نظارت شهرستان ها و بخش های ویژه سیزدهمین دوره 
انتخابات ریاست جمهوری گفت: در تبلیغات کاغذی فرصت طلبان 
و سوءاستفاده کنندگان با هزینه های بالا برای یک نامزد تبلیغات 
می کردند کــه بتوانند بعدها امتیازهایی از آنان بگیرند؛ با تبلیغات 
مجازی تا حد زیادی جلوی ورود این پول ها گرفته می شود.وی 
اضافه کرد: تبلیغات بر بســتر فضای مجازی بسیار خوب است 
و مردم در پیام رســان های پرکاربر و بتازگی یک شبکه اجتماعی 
صداپایه پرسشگری می کنند و نامزدها هم پاسخگوی آنان خواهند 
بود.معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار بوشهر گفت: یکی 
از بهترین و مناســب ترین جابه جایی های قــدرت در انتخابات 
ریاســت جمهوری نمود پیدا می کند و در بحث برگزاری آن نیز 
هم مجریان و هم ناظران در این فرآیند به بلوغ کاری رســیده اند.
ایرانــی بیان کرد: در این دوره با توجه به شــیوع بیماری کووید 
۱۹، براساس دستورالعمل ســتاد ملی مقابله با کرونا متفاوت از 
دوره های پیش برپایی ستاد و برگزاری تبلیغات زیر سقف ممنوع 
است و برای اعضای ستاد نیز جلسه ها باید با یک سوم ظرفیت آن 

مکان برگزار شــود.وی ادامه داد: هر کسی پیروز انتخابات شود 
افتخار بزرگی برای اوست تا خادم مردم ایران باشد.ایرانی یادآور 
شــد: برخی می خواهند القا کنند کــه انتخابات بی رگ و بی روح 
است، اما انتخابات جشن ملی ایرانیان است و برای همه بر اساس 
حق رأی دعوت نامه فرستاده شــده که با هر انگیزه و دیدگاهی 
می توانند در انتخابات شــرکت کنند.رئیس ستاد انتخابات استان 
بوشهر تأکید کرد: بر اساس تقسیم وظایف میان هیات های اجرایی 
و نظارت تاش ما برای برگزاری انتخاباتی باشکوه و هوشمندانه 
است و جدای از نتیجه، حضور باشکوه بسیار مهم است.ایرانی با 
تأکید بر این که انتخابات با هماهنگی کامل میان نهادهای اجرایی 
و نظارتی برگزار می شــود، گفت: مجری امــر انتخابات وزارت 
کشــور و زیرمجموعه های آن و نظارت ۱۰۰ درصدی بر آن نیز 
برعهده  شورای نگهبان اســت؛ این نظارت از اختیارات آنان به 
شــمار می رود و این جایگاه باید تقویت شــود.معاون سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی استاندار بوشــهر گفت: انتخابات این دوره به 
دلیل نگاه جامعه جهانی به آن نگاه دوســت و دشمن مهم است. 
ایرانی یادآور شــد: مردم مطالبات خود را در انتخابات ریاست 
جمهوری پی گیری می کنند و این شان و جایگاه برای مردم طبق 
قانون اساســی پیش بینی شــده و یکی از بهترین و مناسب ترین 
جابه جایی قدرت در حوزه انتخابات در ۴۰ ســال گذشــته را 
در جمهوری اســامی دیده و تجربه اندوخته ایم.وی با اشاره به 
 اینکه مجریان و ناظران انتخابات تاکنون تجربه های زیادی کسب 

کــرده اند گفت: هیات های نظارت نیز در طول ســال دوره های 
 آموزشی مختلفی برگزار می کنند به همین دلیل امروز با  هیات نظارتی 
حرفه ای، آشــنابه قانون و مسلط  به وظایف نظارتی خود روبرو 
هستیم. رئیس هیات نظارت بر انتخابات استان بوشهر گفت: رأی 
مردم حق الناس است و هرگونه ظلمی در این حق الناس و فرآیند 
انتخابات ظلم جبران ناپذیری است.حجت الاسام حسین دشتی 
افزود: انتخابات حق مردم برای تضمین دیگر حقوق آنها اســت 
و این حضور و مشارکت در انتخابات نیز باید تضمین  شده باشد.
وی  ادامه داد: حضور مردم در عرصه انتخابات نشان از احساس 
مسئولیت ملی اســت به همین دلیل مشارکت گسترده مردم  مهم 
و اساســی است و همه مسئول هســتند تا جدای از نتیجه، برای 
مشارکت بالا تاش کنند.دشتی خطاب به ناظران شورای نگهبان 
اســتان گفت: باید همه کارها و مراحل انتخابات قانونی انجام و 
از اموری که شــائبه ای از تقلب در آن وجود دارد دوری شــود.

وی افزود: تمــام مجریان، ناظران و مأموران نیروی انتظامی باید 
قوانین انتخابات را بدانند و نیروهای جدید نیز باید آن را به خوبی 
فرابگیرند.دشتی با تأکید بر این که معیار همه ما باید قانون باشد، 
گفت: بر پایه قانون، ناظران شــورای نگهبان در تمامی فرآیندها 
باید حضور داشته باشند و سامت انتخابات را تأیید کنند.رئیس 
هیات نظارت بر انتخابات استان بوشهر اضافه کرد: اصل بر تعامل 
با هیات اجرایی اســت، البته انتظار می رود با تخلفات به صورت 

جدی برخورد شود.

حسن سیلاوی سرویس استان ها // رئیس دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز گفت:  
غیر از یک مورد کرونای هندی که در آبادان گزارش شده تا الان مورد جدیدی در این زمینه 

در خوزستان نداشته ایم. 
   به گزارش  خبرنگار دریا ؛  دکتر فرهاد ابول نژادیان بامداد پنجشنبه در یک برنامه تلویزیونی اظهار 
داشت: در صورت مشکوک شدن به نوع ویروس، موارد را از نظر متاسیون بررسی می کنیم.وی افزود: 

در حال حاضر یک هزار و ۱۶۵ بیمار کرونایی در بیمارستان های خوزستان بستری بوده و روند کاهشی 
استان همچنان ادامه دارد اما این روند در روزهای اخیر کند شده است.رئیس دانشگاه علوم پزشکی اهواز 
گفت: با توجه به بازگشایی کاملی که در استان اتفاق افتاد و عوارض تجمعات بعد از عید فطر، در یک 
هفته گذشته روند کاهشی بیماری، کندتر شده ولی افزایشی نیست.وی افزود: ممنوعیت تردد بر اساس 
پروتکل های بهداشتی همچنان در استان برقرار بوده و مردم نباید تصور کنند که همه چیز تمام شده است.

آگهی مناقصه عمومی دو مرحله ای
دهیاری بندر بستانه در نظر دارد به استناد مصوبه شماره 2 صورتجلسه شماره 52 مورخ 1400/2/15 

شورای محترم اسلامی روستا مناقصه آسفالت گرم به شرح ذیل اجرا نماید .
موضوع مناقصه : اجرای آسفالت گرم

مناقصه گزار : دهیاری بندر بستانه
حجم عملیات : اجرای آسفالت گرم ضخامت متراکم شده 5 سانتی متر در یک لایه به متراژ 8000 متر مربع.

مدت پیمان : 60 روز
تضمینات : 1- تضمین 5 درصد اولیه پیمان با ضمانت نامه بانکی مورد قبول کار فرما .

 2- 10 درصد صورت وضعیت جهت تضمین حسن انجام کار کسر گردد و نزد کارفرما نگهداری می شود 
5 درصد این مبلغ پس از ارایه صورتجلسه تحویل موقت و بقیه در پایان دوره تضمین آزاد می شود ضمناً 

بیمه و مالیات به عهده پیمانکار می باشد .

آخرین مهلت دریافت  اسناد
1400/03/11

آخرین مهلت تحویل پاکت
1400/03/15

تاریخ گشایش پاکت
1400/03/18 

آدرس : استان هرمزگان شهرستان بندرلنگه بندر بستانه دهیاری بندر بستانه

آگهی مناقصه عمومی دو مرحله ای
دهیاری بندر بستانه در نظر دارد به استناد مصوبه شماره 7 صورتجلسه شماره 52 مورخ 1400/2/15 

شورای محترم اسلامی روستا مناقصه آسفالت گرم به شرح ذیل اجرا نماید .
موضوع مناقصه : اجرای آسفالت گرم جهت لکه گیری و ترمیم خیابان

مناقصه گزار : دهیاری بندر بستانه
حجم عملیات : اجرای آسفالت گرم به ضخامت متراکم شده 5 سانتی متر در یک لایه به متراژ 3000 متر مربع
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فرهنگ و هنر

 ریختن زباله به داخل دریا ، زندگی جانوران دریایی را با خطر روبرو می کند

 آغاز به کار رسمی جشنواره جهانی فجر 
با خبر خوش دبیر

  ســرویس فرهنگی // سی وهشتمین جشنواره جهانی فیلم فجر 
با نمایش نســخه بازسازی و ترمیم شــده فیلم »آن سوی آتش« و 
خبر خوش دبیر جشــنواره آغاز به کار کرد. شامگاه ۵ خرداد ماه و 
همزمان با آغاز به کار ، رسمی جشنواره محمدمهدی عسگرپور دبیر 
سی وهشتمین جشنواره جهانی فیلم فجر در پردیس سینما چارسو از 
ثبت رســمی این رویداد در فهرست جشنواره های جهانی »فیاپف« 
خبر داد.افتتاحیه جشــنواره جهانی فیلم فجر به دلیل شــیوع کرونا، 
برخاف ســال های قبل با رعایت پروتکل های بهداشــتی و با جمع 
محدودی پیش از نمایش نســخه بازســازی و ترمیم شده آن سوی 
آتش به کارگردانی کیانوش عیاری بصورت خیلی کوتاه برگزار شد.در 
این مراسم امیر اسفندیاری مدیر بخش بین الملل این رویداد، کیانوش 
عیاری کارگردان و سیامک اطلسی بازیگر فیلم آن سوی آتش حضور 
داشتند.همچنین امیر اسفندیاری خبر ثبت جهانی جشنواره جهانی فیلم 
فجر را ، اتفاق مبارکی برای ســینمای ایران دانست.در این مراسم با 
حضور کیانوش عیاری، ســیامک اطلسی، علیرضا تابش مدیرعامل 
 بنیاد ســینمایی فارابی و محمدمهدی عســگرپور از پوستر بخش 
فیلم های کاســیک و فیلم های مرمت شده جشنواره جهانی فیلم 
فجر  رونمایی شد.کیانوش عیاری نیز با بیان اینکه 3۵ سال قبل این 
فیلم ســاخته شده است، در سخنانی از تاثیر نفت در ساخت فیلم به 
دلیل زندگی اش در اهواز ســخن گفت و از لادن طاهری مدیرفیلم 
 خانه ملی ایران برای مرمت نسخه بازسازی شده فیلم آن سوی آتش 
 تشــکر کرد.ســیامک اطلســی بازیگر فیلــم آن ســوی آتش از

  تجربه همکاری با کیانوش عیاری ســخن گفت و اینکه این فیلم را 
زیر بمباران اهواز کار کردنــد و آن را، بهترین فیلم، کارنامه کاریش 
 دانســت.در پایان این برنامه سی وهشتمین جشــنواره جهانی فیلم
 فجر رسما آغاز به کار کرد و فیلم سینمایی آن سوی آتش به نمایش 

درآمد.

ثبت نام ۴02 کتابفروشی در طرح بهارانه 
 ســرویس فرهنگی// ۴۰۲ کتابفروشی تاکنون برای عضویت در 
طرح بهارانه کتاب ثبت نام کرده اند. ثبت نام کتابفروشی های سراسر 
کشــور در طرح بهارانه کتاب از چهارم خرداد ماه آغاز شده است 
و به مدت یک هفته ادامه دارد. از دیروز تعداد ۴۰۲ کتابفروشی در 
این طرح ثبت نام کردند.از میان کتابفروشی های ثبت نام کرده در این 
طرح، ۸۵ کتابفروشــی در شهرستان ها و 3۱۷ کتابفروشی در مراکز 
استان ها حضور دارند.در مجموع ۶۵ کتابفروشی استان تهران تاکنون 
در طرح ثبت نام کردند. در این میان ۶۱ کتابفروشی در شهرستان ها 
و ۴ کتابفروشی در مرکز استان فعالیت می کنند. طرح بهارانه، یکی از 
طرح های فصلی کتاب است که برای حمایت از کتابفروشی ها اجرا 
می شود. در این طرح یارانه کتاب مستقیم به دست مخاطبان کتاب 
می رسد. هنوز اعتبار اختصاص یافته و سقف خرید در دوره جدید 
طرح فصلی حمایت از کتابفروشان مشخص نشده است. در آخرین 

طرح سقف خرید ۲۰۰ هزار تومان درنظر گرفته شده بود.

خبر

 ســرویس فرهنگی // تغییرات و تحولات حفاظت از 
میراث فرهنگی ایران در یک صد سال گذشته بررسی 

شد. 
   نشست یک صد سال حفاظت از میراث فرهنگی به همت 
شورای هماهنگی ســازمان های غیردولتی میراث فرهنگی، 
صنایع دســتی و گردشــگری، ایکــوم ایــران و وزارت 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی با حضور شماری 
از پیشکسوتان و اســتادان حوزه حفاظت و مرمت بناها و 
بافت های تاریخی برگزار شد. صاحب نظران در این نشست 
به بررسی تغییر و تحولات حفاظت از میراث فرهنگیِ گذشته 
و امروز کشور پرداختند.محمدمنصور فامکی از چهره های 
ماندگار معماری و حفاظت و مرمــت ایران، برگزاری این 
نشســت را ارزشــمند بیان کرد و گفت: بررسی صدسال 
حفاظت و مرمت آثار تاریخی توســط صاحب نظران اقدام 
ارزشمندی اســت که حتما ثمرۀ خوبی خواهد داشت، زیرا 
با همراهی انجمن های مرتبط با حوزه های میراث فرهنگی و 
مستقل از دولت انجام شده است و نیازمند کمی محبت بیشتر 
نیز خواهد بــود تا پایان خوبی پیدا کند. این چهره ماندگار 
حوزه معماری و مرمت ایران در ادامه به تاسیس انجمن آثار 
ملــی ایران در دوره پهلوی اول اشــاره کرد و افزود: در آن 
زمان، نگرش تازه ای برای حفظ بناهای تاریخی ما شــکل 
می گیرد و بسیاری از بزرگان ما را به شوق می آورد تا انجمن 
آثار ملی ایران را برپا کنند. این انجمن که پیش از تاســیس 
سازمان ملی حفاظت از آثار باستانی تاسیس شده بود نقش 
مهمــی در حفظ آثار تاریخی ما ایفا کرد و همچنان نیز دایر 
اســت. البته، با وجود تغییرات و تحولات سال های گذشته، 
همچنان شــاهد فضایی دوستانه و بااحترام برای حفظ آثار 
تاریخی در آن هستیم.فرهاد نظری، کارشناس میراث فرهنگی 
با اشاره به این که حفاظت و مرمت آثار تاریخی در یک صد 
سال گذشته فراز و فرودهای فراوانی را طی کرد، اظهار کرد: 
نکته قابل ماحظه و مهم این است که میان شیوه حفاظت و 
مرمت در گذشته، یعنی پیش از انقاب مشروطه و پس از آن 

باید تفاوت قائل شد.
  او اضافه کرد: حفاظت از آثار تاریخی در قرون گذشــته 
همیشــه وجود داشته اســت، اما با آن چه امروز یعنی پس 
از انقاب مشــروطه شــاهد آن بودیم تفاوت بسیار داشته 
اســت و تنها اشــتراک آن در لفظ واژۀ حفاظت است و نه 
در مفهوم.او ادامه داد: به عنوان مثال تخت جمشــید که یکی 
از مهم ترین آثار تاریخی ما اســت، چندین دهه اســت که 
مورد حفاظت قرار گرفته و به ثبت ملی و جهانی رســیده 
است. توســط باستان شناسان و پژوهشگران برجسته مورد 
کاوش و پژوهش قرار گرفته، در محوطه آن نگهبان وجود 
دارد و فارغ از کمیت و کیفیت کار تمام مســائل حفاظتی 
در آن جا اعمال می شــود که هیچ یــک از آن ها تا پیش از 
دوران ناصرالدین شاه انجام نمی شد، در حالی که مسجد جامع 

اصفهان در سده های گذشته مدام توسط مردم مورد تعمیر و 
مرمت قرار می گرفته است.

  نظــری با طرح این ســوال که چرا مــردم برای حفظ و 
نگهداری مســجد جامع اصفهان اقداماتی را انجام می دادند 
اما برای تخت جمشــید خیر؟ گفت: این پرســش بنیادینی 
است که پاســخ به آن می تواند به روشن شدن تفاوت میان 
مفهوم شیوه حفاظت در گذشته و امروز کمک کند. علت این 
تفاوت در این اســت که در گذشته حفاظت از آثار تاریخی 
با این هدف که آن آثار چه نقشــی در زندگی روزمره مردم 
داشته صورت می گرفته. همچنان که امروز یک تپه باستانی 
را با علم به این که از گذشــته مــا اطاعات مهم و مفیدی 
 در اختیارمان می گذارد حفظ می کنیــم. اما از آن جایی که 
شیوه این ارزش گذاری در گذشته و امروز متفاوت بوده در 
حفظ و نگهداری آثار تاریخی نیــز تفاوت ایجاد می کرده 

است.
  او اضافه کــرد: هرچند در قرون پیش از مشــروطه نیز 
شاهد توجه پادشاهان نسبت به آثاری چون تخت جمشید 
و طاق بستان بوده ایم که از آن ها بازدید می کردند و حتی اثر 
و یا کتیبه ای از خود با علم به این که در آن محوطه ماندگار 
خواهد بود درست می کردند، اما کمتر به فکر مرمت و تعمیر 
آن ها بودند. بنابراین در نظر گرفتن این نکات برای روشــن 
شدن تفاوت میان حفاظت از آثار در گذشته و امروز بسیار 

مهم است.
  علیرضا قلی نــژاد پیربازاری، عضو پژوهشــگاه میراث 
فرهنگی و گردشگری نیز به تاریخچه شکل گیری حفاظت 
از میراث فرهنگی در ایران اشــاره کرد و گفت: از زمانی که 
اولین توجه ها از خارج کشــور به آثار تاریخی ایران انجام 
می شود، انحصار فعالیت باستان شناسی به فرانسوی ها داده 

می شــود تا ســال ۱3۰۰ که اداره عتیقات و سپس انجمن 
آثار ملی، ســازمان ملی حفاظت و پس از انقاب سازمان 
میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری که اکنون تبدیل به 
وزارتخانه شده است تاسیس شود. یک نکته مشخص است 
و آن این که حفاظت از آثار ملی جایی رســمیت پیدا کرده 
که ما با ادبیات بین المللی این حوزه آشنا شده ایم. از این رو 
باید برای حفاظت بیشتر و باکیفیت تر این حوزه رجعتی به 
خود داشته باشــیم، میراث فرهنگی ملموس را با توجه به 
آن چه خودمان داشتیم تعریف کنیم، زیرا بدون توجه عمیق 

به محتوای مرمت این اتفاق کیفیت لازم را نخواهد داشت.
محمدحســن طالبیان، معاون میــراث فرهنگی وزارتخانه 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی نیز با بیان این که 
بررســی تاریخی حفاظت از میراث فرهنگی کمی سخت و 
پیچیده اســت، گفت: امروز ما نیازمند این هستیم که قوانین 
و قواعــد حفاظت از آثار تاریخی در دروان گذشــته را با 
یک نگاه علمی و طبقه بندی شــده مورد بررسی قرار دهیم 
تا متوجه شویم این امر در گذشته و امروز چگونه صورت 
می گرفته و تا چه میــزان از قواعد و قوانین موجود چه در 
گذشته جنبۀ اجرایی و عملی داشته است. شورای هماهنگی 
ســازمان های غیردولتی میراث فرهنگی، صنایع دســتی و 
گردشــگری ایران بــا همراهی ایکوم ایــران و وزارتخانه 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی، به مناسبت تغییر 
ســده خورشیدی نشســت هایی را با عنوان »یک صدسال 
فرهنگ و هنر« با حضور کارشناسان با موضوعات مرتبط با 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی برگزار می کند و به 
بررسی آن چه در یک صد سال گذشته در حوزه های مرتبط 
با میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی رخ داده است، 

می پردازد./ ایسنا

سرویس فرهنگی // دفتر برنامه ریزی و توسعه 
آموزش های هنری وزارت ارشــاد در حالی ۴۷۰ 
کارت صلاحیت تدریس صادر کرده اســت که 
نیمی از آموزشــگاه های موســیقی در تهران 

تعطیل اند! 
   دفتــر برنامه ریزی و توســعه آموزش های هنری 
وزارت فرهنگ وارشــاد اســامی، چهارم خرداد 
۱۴۰۰، خبری مبنی بر صدور ۴۷۰ کارت صاحیت 
تدریس رشــته های هنرهای تجســمی، موسیقی، 
خوشنویسی، نمایشی و هنرهای سنتی را منتشر کرد. 
این کارت ها برای متقاضیان کارت صاحیت تدریس 
در آموزشگاه های آزاد هنری صادر شده اند.انتشار این 
خبر و اعامِ صدور این کارت های صاحیت در حالی 
است که شیوع ویروس کرونا موجب تعطیلیِ بسیاری 
از آموزشگاه های آزاد هنری شده است.آذرماه سال 
۱3۹۹ بود که منوچهر فیروزی مســئول هماهنگی 
آموزشگاه های موســیقیِ تهران از تعطیلیِ نیمی از 
آموزشگاه های موسیقی در تهران خبر داده بود.دفتر 
برنامه ریزی و توسعه  آموزش های هنری وزارت ارشاد 
در انتشار خبر جدیدش، نه تنها اشاره ای به تعطیلیِ 
آموزشگاه ها نداشته، بلکه فضا را به گونه ای القا کرده 
که گویی هیچ خبری از تعطیلیِ آموزشگاه های آزاد 

هنری و به خصوص آموزشگاه های موسیقی نیست.
بی شــک دوران شــیوع ویروس کرونا ضربه های 
جبران ناپذیری بــه آموزشــگاه های آزاد هنری به 
خصوص آموزشــگاه های موسیقی وارد کرده است. 
در این میان، معاونت هنری وزارت فرهنگ و ارشاد 
اســامی و زیرمجموعه ی آن یعنی دفتر برنامه ریزی 
و توسعه آموزش های هنری وزارت ارشاد، کمترین 
حمایــت لازم را از هنرمنــدان و فعالانِ این عرصه 

داشته اند. 
   بنابر خبرِ دفتر برنامه ریزی و توسعه  آموزش های 
هنــری وزارت ارشــاد در حال حاضر در رشــته 
موســیقی، آزمون سازهای ویلن کاسیک و ایرانی، 
کنترباس، ویولا، ویلنسل و صداســازی و  آواز در 
تمام گرایش ها در حال برگزاری است که هماهنگی و 
اجرای آن توسط خانه موسیقی انجام می شود.همچنین 
آزمون متقاضیان کارت صاحیت تدریس رشته های 
هنرهای تجسمی و هنرهای نمایشی را مؤسسه توسعه 
هنرهای تجســمی معاصر برگزار می کند.متقاضیان 
دریافت کارت صاحیت تدریس می توانند  به سامانه 
SSo.fArhAng.gov.ir  مراجعــه کنند و پس از 
مطالعه شیوه نامه کارت صاحیت تدریس در رشته 

موردنظر تقاضای خود را ثبت کنند.

ســرویس فرهنگی // معاون سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان 
استان  دانشجوی  شهدای  کنگره  گفت: 

هرمزگان برگزار می شود.
   به گــزارش خبرنگار دریــا ، دکتر علی 
رئوفی در نشســت ســتاد حفظ و نشــر 
ارزش های دفاع مقدس اســتان هرمزگان، 

با اشــاره به تشییع و خاکســپاری دو شهید 
گمنام در بندر شــهید رجایــی بندرعباس، 
عنوان کرد: تشــییع و خاکسپاری دو شهید 
 گمنام و گلگون کفن دفــاع مقدس در بندر 
شهید رجایی فضای هرمزگان را همزمان با آزاد 
سازی خرمشهر عطرآگین کرد.وی با اشاره به 
سالروز آزاد سازی خرمشهر، اظهار داشت: 
فتح خرمشهر در عملیات بیت المقدس هیمنه 
 دولت بعث عراق را فرو ریخت و زمینه ساز 
پیروزی های دیگر در جبهه ها برای کشور 
شــد. معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی 

کرد:  خاطرنشــان  هرمزگان،  اســتانداری 
گرامیداشت یاد و خاطره شهدا وظیفه همه، به 
ویژه مدیران است و همه دستاوردها مرهون 
رشادت های شــهیدان است.رئوفی تصریح 
کرد: کنگره شهدای دانشجوی استان هرمزگان 
به میزبانی دانشگاه فرهنگیان استان با هدف 
حفظ یاد و خاطره شهدای دانشجو و تکریم 
خانواده های آنها برگزار می شود. وی با اشاره 
به حادثه شهادت مظلومانه ۲۹۰ نفر مسافر 
هواپیمای ایرباس بر فراز خلیج فارس توسط 
ناو جنگی آمریکایی در ۱۲ تیرماه سال ۶۷، 

 افزود: با هدف حفظ یاد و خاطره این شهدا 
حرکت ارزشــمند نــام گذاری فــرودگاه 
بندرعباس به نام شــهدای این پرواز صورت 
گرفت.معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی 
اســتانداری هرمــزگان خاطرنشــان کرد: 
گردآوری خاطرات یادگاران دفاع مقدس به 
صورت مکتوب در هرمزگان ضروری است.
رئوفی اظهار داشت: آثار مکتوب دفاع مقدس 
هویت و تاریخ و یادمان شــهدا، رزمندگان، 
آزادگان و همه کســانی اســت که در حفظ 

انقاب اسامی تاش کرده اند.

ســرویس فرهنگی // کتاب »بهترین هدیه دنیا« اثر آسیه رحمتی در انتشارات 
سروش منتشر شد. 

  به گزارش خبرنگار دریا ؛ کتاب »بهترین هدیه دنیا« اثر آســیه رحمتی در انتشــارات 
ســروش منتشر شد. محدثه علیشاه تصویرگری این اثر را به عهده داشت.کتاب »بهترین 
هدیه دنیا« از جمله داســتان های ادبیات کودک و نوجوان اســت. گروه ســنی ب و ج 
مخاطبان این اثر هســتند و می توانند آن را مطالعه کنند. در کتاب با داستان هایی مواجه 
می شــویم که جداگانه به شــخصیت هایی از جمله حضرت رقیه )س(، امام حسین )ع( 
و واقعه کربا می پردازد.دربخشــی از این اثر آمده اســت:»روزی روزگاری یک جفت 
گوشواره در حجره جواهرفروشی زندگی می کردند. گوشواره ها خواهر های دوقلو بودند، 
دو حلقه کوچک که به هر کدام گُلی طایی رنگ متصل بود. آن ها کاما شــبیه یکدیگر 

بودند، اما تفاوت هایی هم داشتند...«

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان:

خاطرات یادگاران دفاع مقدس مکتوب شود 

معرفی کتاب؛ 

واقعه کربلا موضوع کتاب 
»بهترین هدیه دنیا« 

واحد آموزش 
سازمان مدیریت پسماند 

شهرداری بندرعباس

مصاحبه اختصاصی// * لطفا خودتون را معرفی بفرمائید؟
 بســم الله الرحمن الرحیم من سمیه زره پوش هستم مادر سه فرزند به  

نام های  آقا حسین ، فاطمه خانم و زهرا خانم حیدری.
*  اگر امکان دارد بفرمائید شغل شما وهمسرتان چیست؟

بله حتما ! خودم خانه دار هستم  و همسرم نظامی هستند.
* چه عاملی باعث شد که به سمت قرآن جذب شوید و فرزندان  

و خانواده شما در این مسیر قرار بگیرند؟
یکی از آرزو های بنده و همسرم این بوده که فرزندانی داشته باشیم که 
همواره در مسیر قرآن باشند و بتوانند حافظ قرآن بشوند و راه درست 

زندگی را از این کتاب الهی بیاموزند.
* برای رسیدن به این هدف چه کارهایی انجام دادیده اید؟

از زمان کوچکی فرزندانم ، ســعی کرده ام برای آنها  کتاب قصه های 
قرآنی، داستان زندگی  پیامبران و امامان متناسب با سن شان را  تهیه  
و در اختیار شــان قرار دهم تا مطالعه کنند. دختر و پسرم  در سن پنج 
سالگی توانستند ده سوره  کوچک قرآن را حفظ  کنند اما بعداً به خاطر 
مشغله زندگی که پیش آمد، نتوانستم خودم بیشتر با آنها قرآن کار کنم 
و متاســفانه بخش زیادی از محفوظاتشان را فراموش کردند. تا اینکه 
حدود دوسال پیش دوباره حفظ  قرآن را شروع کردند که البته باز هم 
در این مسیر با مشکاتی جزء سی را ناتمام گذاشتند و امسال دوباره 
تصمیم گرفتم که حفظ قرآن را دوباره شروع کنیم. البته این بار با کمک 

گرفتن از یک مربی واســتاد. الان دخترم و پسرم زیر نظر مربی قرآن 
آقای غریبی و خانم مزارعی قرآن کار می کنند.

  از آنجــا که هر دو فرزندم صوت و روخوانی کاملی نداشــتند بعد از 
 آنکه با خانه قرآن شــهید دهقانی آشنا شدیم  و در کاس ها ثبت نام 
کریم  خدا را شــکر در روانخوانی وصوت پیشرفت های چشمگیری 

داشته اند.
* خود شما قرآن را در چه سطحی قرائت می کنید؟ 

راســتش را بخواهید  خود من در قرائت قرآن خیلی ضعیف بودم به 
همین خاطر به سختی با فرزندانم قرآن کار می کردم ولی خداروشکر 
از وقتی که با خانم قاســمی که از مربیان خانه قرآن شــهید دهقانی 
 هســتند آشنا شدم و بواســطه کاســهایی که دخترم در آن شرکت 
 می کند قران خواندن خود من هم خیلی خوب شد . چون همراه با دخترم 
 فایل های صوتی را که خانم قاســمی می فرســتند گوش می کنم و

تلفظ ها را یاد گرفته ام.
* ارتباط  و آشــنایی شما با خانه قرآن شهید دهقانی از چه 

زمانی  آغاز شد؟ 
آشــنایی ما با خانه قرآن شهید دهقانی به زمانی بر می گردد که آقای 
دهقانی ، مدیر خانه قرآن شهید دهقانی برای اجرای برنامه ای به محله  
 ما آمدند و امام جماعت محله پیشــنهاد دادند که برای پیشــرفت در 
زمینه قرآن می توانیم در کاس های خانه قرآن شــهید دهقانی ثبت 

نام کنیم.
* آیا برنامه ها و فعالیت های خانه قرآن شــهید دهقانی در 

پیشرفت قرآنی شما تاثیری داشته است؟
صد درصد تاثیر داشــته است. پسرم  چند روز پیش در کاس صوت 
 و لحن ثبت نام کرد و با یک جلســه قرآن که بــه صورت آناین و 
غیر حضوری با آقای دهقانی داشــتند توانست به خوبی و با صوت 
زیبا قرآن را بخواند. دخترم نیزهم همینطور است و خانم قاسمی قوائد 
قرآن، روانخوانی وصوت را به خوبی  یاد دادند واقعا پیشــرفت هر دو 

فرزندم مشهود است.
* آیا قرآن خواندن در زندگی شما و خانواده تان تاثیری داشته ؟

 بله حتماً ! الان دخترم وقتی معانی قرآن را می خواند مفهوم آن را 

نیز بهتر متوجه می شود. مثاً موضوع حجاب یا مسائل دیگری که 
درقران ذکر شده را بهتر درک می کند .

   قرآن خواندن ما در خانه باعث شده اگر درزندگی گره ای بوجود 
بیاید با توکل به خدا و قرآن  خواندن آن گره باز شــود. مهمترین 
ویژگی قرآن این است که واقعا آرام بخش زندگی ما است و آن را 

برای تربیت فرزندانم لازم و ضروری می دانم.

گفتگو با یک مادر قرآنی

قرآن آرام بخش زندگی و خانواده ما است Taha           @ gmail.com
محمد زارعی/دریا
1089

صدور کارت صلاحیت تدریس موسیقی 
حمایت ارشاد از آموزشگاه های تعطیل ! 

میراث ایران در ۱۰۰ سال چگونه حفاظت شد؟

وجود قرآن را برای تربیت فرزندانم لازم و ضروری می دانم



 5
شنبه  8 خرداد 1400

17 شوال 1442

سال بیستم شماره  3612

حوادث
پسر  دادن  رضایت  سرویس حوادث// 
نوجوان به پدرش باعث شد تا وی که 
به جرم قتل همسرش زندانی شده بود 
از جنبه عمومی جرم پای میز محاکمه 

بایستد.
چندی قبل مرد میانســالی با مراجعه به 
پلیس از ناپدید شــدن همسرش خبر داد 
و گفت: همســرم پرستار بیمارستان است 
اما امروز که بــه محل کارش رفت دیگر 

برنگشت.
پس از این شــکایت، مأموران پلیس در 
نخســتین تحقیقات دریافتند این زوج در 
خانه ای واقع در منطقه فاح تهران زندگی 

می کنند و یک پسر نوجوان هم دارند. در 
بازجویی از پســر خانواده وی مدعی شد 
پدر و مادرش مدام با هم اختاف داشــته  
و آخریــن بار هم دعوای ســختی با هم 
داشته اند. بدین ترتیب بازجویی ها از مرد 
میانســال از سر گرفته شد و او این بار به 
قتل همسرش اعتراف کرد و گفت که زنش 
را در خانه کشته و پس از تکه تکه کردن 
جسدش او را در بیابان های شهریار دفن 

کرده است.
با اعترافات متهم وی بازداشــت شــد و 
پرونده اش با صدور کیفرخواست به شعبه 
دوم دادگاه کیفری یک استان تهران رفت.

 با شــروع جلســه محاکمه نخست، پسر 
۱۶ ســاله مقتول در جایگاه ویژه ایستاد 
و گفــت: مــن حاضر به قصــاص پدرم 
نیســتم و رضایت می دهم. چون می دانم 
مادرم مقصر بود آنها همیشــه با هم دعوا 
داشتند و مادرم کارهایی می کرد که به این 
درگیری ها دامن می زد. او خودش مقصر 
بود، کاری کرد تا پدرم عصبانی شــود و 

او را بکشد.

این پسر نوجوان گفت: من کسی را ندارم، 
مادرم که مرده و پدرم هم در زندان است 
و خیلی زندگی ســختی دارم البته خانه 
داریم اما نمی توانــم تنها در آنجا زندگی 
کنم عمویم مرا پیش خودش برده اســت 
اما الان رضایت داده ام و از دادگاه تقاضا 
دارم پدرم را آزاد کنند تا به خانه برگردد 

و مراقب من باشد.
ســپس متهم در جایگاه ایســتاد. وی در 

تشــریح جزئیات زندگــی اش گفت: من 
۱۷ سال با همسرم زندگی کردم. از همان 
ابتدای زندگی با یکدیگر اختاف داشتیم، 
وقتی پســرمان به دنیا آمد و ۲ ساله شد 
طاق گرفتیــم و من دوباره ازدواج کردم 
اما همسر اولم آنقدر پیغام فرستاد و ابراز 
پشیمانی کرد که من هم خام شدم و همسر 
دومم را طاق دادم و دوباره با او ازدواج 

کردم.
 من از هیــچ کاری بــرای فراهم کردن 
راحتی او و پسرم دریغ نکردم. او در خانه 
من درس خواند و پرســتار شد در حالی 
که خودم در خانه هــای مردم کارگری و 

نظافت می کردم. ماهــی ۷ میلیون تومان 
حقوق می گرفت و دیگــر به من اهمیت 
نمــی داد با این حال مــن برایش خانه و 
خودرو خریدم اما هر روز رفتارش بدتر 
می شــد تا اینکه فهمیدم روابط نامناسبی 
دارد. بــه او اعتراض کــردم و دعوا میان 
ما بالا گرفت. او فحاشی کرد و حتی مرا 
کتک زد. من هم کنترل اعصابم را از دست 
دادم و با قندشــکنی کــه در خانه بود به 

سمتش حمله کردم و او را کشتم.
بعد از پایان دفاعیات متهم، هیأت قضات 
برای تصمیم گیری درباره این پرونده وارد 

شور شدند. 

صدای مشاوره
 بایدها و نبایدهای فرزند پروری

* نه گفتن 
 بــزرگ ترین دشــمن »نه« گفتن ، دمدمی مزاج بودن اســت . 
نه گفتن بــرای والدین تک فرزند به مراتب ســخت تر از والدین 
چند فرزند اســت. البته باید توجه داشــت که دیگر قرن نوزدهم 
نیســت و نمی توان با بچه ها مانند اشیای دم دست رفتار کرد. باید 
احساســات و نیازهای آنها لحاظ شــود، این بدین معنی است که 
والدین باید با فکر عمل کنند اما نباید به گونه ای باشــد که قدرت 

تصمیم گیری را از دست بدهند.
قبل از اینکه مســائل به بیراهه رود، بایــد قواعدی تدوین و پیاده 
شــود. خشــنود کردن تک فرزند و برآورده کردن تمامی نیازها و 
در خواســت های او ممکن است یک شخص ترسو تحویل جامعه 
دهد که قادر به انجام دادن کارهایش بدون کمک شــما و دیگران 
نباشد و نتواند با دیگران شریک شود.بچه ای که خیلی آزاد بوده و 
افراطی بار آمده اســت به بالغی تبدیل می شود که در حفظ روابط 
و مشــارکت های کاری مشکل خواهد داشت. کودک باید عواقب 
رفتار خود را بشناســد و بداند آن رفتارها چــه اثری بر دیگران 
خواهد گذاشــت. زمانی که والدین با شیوه ی منطقی و با دلیل نه 
بگویند، بچه ها یاد می گیرند که به افراد اطرافشان احترام بگذارند.

* افراط عاطفی
مــا تصور می کنیم که چقــدر با وجدانیم که همیشــه در خدمت 
فرزندمان بوده ایم.تک فرزند ما باید با کم بســازد و قدردان همان 
کم هم باشد اما این همه ی کار نیست. افراط عاطفی حتی می تواند 
خطرناک تر و مضرتر از افراط و زیاده روی مادی باشــد.اجتناب 
از افراط عاطفی مســتلزم مقاومت و پایداری است و باید صبر و 
شکیبایی زیادی داشت.پرهیز افراط عاطفی برای والدین تک فرزند 

بسیار دشوار است.

*برنامه ریزی از قبل
محدوده و مرزهایی را در منزل مشــخص کنید و به خوبی آموزش 
دهید به طوری که کودک آن را دریافته و منطقی ببیند. ســپس بر 
تصمیمات خود اصرار کند. بچه ای که چون پدرش ماشــین برقی 
برایش نخریده ســر و صدا میکند، بچه ای است که پدرش قبل از 

خروج منزل برایش حد و مرزی مشخص نکرده است
بچه ها عصبی و بی منطق می شــوند، دقیقا به خاطر اینکه والدین 
آنهــا نمی دانند یا دل و جرات لازم را ندارند که برای بچه ی خود 

حد و مرزی را تعیین کرده و به آن عمل کنند.

 مرکز مشاوره آرامش فرماندهی انتظامی 
هرمزگان   شماره تماس۲1۸۲16۲۸-
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من پلیس را منحرف می کردم!

در امتداد تاریکی

من  هیچ گونه سرقتی مرتکب نشدم. تمام سرقت 
ها را امین و قاسم انجام می دادند، من فقط داخل 
خودرو می نشستم تا پلیس منحرف شود و  کسی 

به ما شک نکند... 
این جمات بخشی از اظهارات زن 3۴ ساله ای است که 
با هوشیاری نیروهای تجسس کانتری در حین ارتکاب 
جرم دستگیر و به کانتری منتقل شده است. او در شرح 
داستان زندگی اش به مشاور و مددکار اجتماعی کانتری 
گفت: در یکی از شهرســتان های یکی از اســتان های 
جنوب شــرقی کشور متولد شدم. پدرم کارگری ساده و 
مــادرم خانه دار بود. من تنها فرزند خانواده بودم و یک 
خواهر و یک برادرم را بر اثر بیماری از دست داده بودم. 
من نیز از کودکی به بیماری صعب العاج روماتیسم مبتا 
شدم و از نارسایی قلبی مادرزادی رنج می بردم. خیلی 
وقت ها مفاصل دســت ها و پاهایم متورم می شد و به 
شدت درد می کرد به طوری که گاهی اوقات شب ها از 
درد به خود می پیچیدم. در همین اثنا پدرم را در تصادف 
رانندگی از دست دادم. با این که من و مادرم  تحت پوشش 
کمیته امداد بودیم اما گذران زندگی برایمان  بسیار سخت 
بود. خیلی وقت ها توانایی مالی مراجعه به دکتر و تهیه 
دارو را نداشتیم. بدین ترتیب به دلیل مشکات جسمی 
و معیشــتی ترک تحصیل کردم و خانه نشین شدم. تنها 
دلخوشــی من در آن دوران که  دختری ۱3 ســاله بودم 
این بود که به منزل دختر همســایه مان بروم که   همسن 
 و سال خودم  بود و با او بازی کنم  و چند ساعتی از درد 
و رنج های روحی و جسمی فارغ شوم.  خیلی وقت ها 
که به خانه دختر همسایه می رفتم نمی توانستم به راحتی 
با او بازی کنم،  چون پایم  درد می گرفت. بنابراین گوشه 
حیاط می نشستم و گریه می کردم. یک روز زن همسایه 
که به مواد مخدر اعتیاد داشت، دلش برایم سوخت و گفت: 
بیا دخترجان پای منقل بنشــین و چند دود بزن ،حالت 
خوب می شود!  آن روز با کشیدن شیره تریاک درد های 
جســمانی ام  کمی تسکین یافت اما طولی نکشید که به 
این ماده مخدر اعتیاد پیدا کردم. پس از آن هر روز برای 

اســتعمال مواد مخدر  به خانه زن همسایه می رفتم و با 
او پای منقل می نشســتم. من اعتیادم را از مادرم پنهان 
کرده بودم اما او که  متوجه تغییراتی در من شده بود، مرا 
نزد  دکتر متخصص برد و پزشــک این حقیقت را برای 
مــادرم فاش کرد که من به مواد مخدر اعتیاد پیدا کردم!! 
مادرم از ناراحتی بر ســرش می کوبید و گریه می کرد و 
چندین بار می خواست ترکم دهد اما موفق نشد، چون 
من بیشتر از داروهایم به ماده مخدر احتیاج داشتم و هر 
بار که مادرم می خواست ترکم دهد،  دست به خودکشی 
می زدم. مادرم هم از جانم  ترسید و منصرف شد و بدین 
ترتیب هر روز من را به خانه زن همسایه می فرستاد تا 
مواد بکشم!    فکر می کنم  بهار سال ۹۵ بود که به همراه 
مادرم برای زیارت به مشهد آمدیم و به عنوان مسافر سوار 
خودروی »امین« شدیم و بدین ترتیب آشنایی ما شکل 
گرفت. پس از آن چند بار برای دیدن امین به مشهد آمدم 
تا این که او به خواستگاری ام آمد و من را به عقد موقت 
خود درآورد.  او نیز به مواد مخدر صنعتی اعتیاد داشت. 
مدتی پس از ازدواج با امین، من نیز به شیشه اعتیاد پیدا 
کردم و مجبور شدم برای تامین هزینه های مواد مخدر، 
در خــاف هایش با او همکاری کنم. بدین ترتیب که به 
صورت جمعی با خودروی دوستش سرقت می کردیم. 
بیشتر اوقات  »قاسم« راننده بود و امین سرقت می کرد. 
من هم داخل خودرو می نشستم تا کسی به ما شک نکند. 
گاهی اوقات مــن به امین گایه می کردم که دیگر نمی 
آیم، من هیچ سابقه ای ندارم و می ترسم دستگیر شوم اما 
 امین پاسخ می داد: نترس من را دست کم گرفتی، به من 
می گویند سرخ پوست. پلیس نمی تواند من را گیر بیندازد 
!! من هم دلم قرص می شــد و همراهی اش می کردم.  
امروز هم قاسم به دنبال مان آمد. به چند خودرو دستبرد 
زدیم و باتری شان را سرقت کردیم  اما  ماموران کانتری 
در حین سرقت غافلگیرمان کردند. قاسم متواری شد اما 
پس از تعقیب و گریز و بــا تیراندازی ماموران متوقف 
شــدیم.  از این که با امین و قاســم همکاری کردم و در 

سرقت مشارکت داشتم بسیار پشیمانم اما...

روابط عمومي با مصرف ماهي وميگو سلامتي را به خانواده خود هديه دهيد
 شيلات هرمزگان 

ســرویس حــوادث// یک قلاده 
پلنگ در کوه های شرق هرمزگان 

به چوپان بشاگردی حمله کرد. 
یوســف حســینی معاون سیاسی و 
بشاگرد  شهرستان  فرمانداری  امنیتی 
گفت: یک قاده پلنــگ به چوپانی 
در حوالی روســتای کاهکن بشاگرد 
حمله و او را به شدت مجروح کرده 

است.یوسف حســینی افزود: ابراهیم 
زینلی 3۸ ساله گوسفندانش را برای 
چرا به ارتفاعات کوه در ۴ کیلومتری 
ناگهان پلنگ  برد که  روستای کاهکن 
از پشــت به وی حملــه کرد.کتف و 
قســمتی از صورت و بینی این چوپان 
به شدت آسیب دیده و استخوان یکی 

از دست های وی شکسته است.

به 

گزارش باشــگاه خبرنــگاران جوان، 
وی  افزود: با هماهنگی با فوریت های 
۱۱۵ این چوپان اهل روستای کاهکن 
به بیمارستان سردشت مرکز شهرستان 
بشــاگرد اعزام شــده اســت و حال 
بشاگرد  های  دارد.کوه  خوبی  عمومی 
محل زیســت پلنگ ایرانی است و به 
علت خشکســالی این گونه جانوری 

برای شکار از ارتفاعات به دامنه کوه 
ها مــی آید و هر از چند گاهی به دام 
ها حمله ور می شود.دو سال پیش هم 
پلنگ در روستای شه بابک  بشاگرد 

به جوان  3۹ساله حمله کرده بود.
از ســال ۹۵ همچنین شش بار پلنگ 
به گوســفندان این روستا حمله کرده 
و بیــش از ۸۰ راس را دریده اســت 
بر اســاس قانون خسارت های ناشی 
از حمله پلنگ مشــمول بیمه است و  

ضرر آن کامل پرداخت می شود

حمله پلنگ به چوپان هرمزگانی

رهایی گروگان با شلیک به متهم 
سرویس حوادث// مرد شرور که با گروگان گرفتن یک موتور سوار 
در میدان اصلی شهر شیراز باعث ایجاد رعب و وحشت شده بود با 

شلیک مأموران پلیس زمین گیر شد. 
ســرهنگ کاووس محمدی، معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی استان 
فارس در تشریح این ماجرای گروگان گیری در میدان ورودی شهر رخ 
داد گفت: با اعام گزارش مردمی به مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ مبنی 
بر مزاحمت یکی از اوباش با ساح سرد در میدان »الله« شیراز بافاصه 
مأموران نیروی انتظامی به محل اعزام شــدند. نخستین بررسی ها نشان 
می داد که یکی از افراد شرور و اوباش با عربده کشی و تهدید ساح سرد 
یک راکب موتورسوار را در میدان شهر گروگان  گرفته و با چاقویی که در 
دست داشت مأموران را تهدید می کرد که اگر به او نزدیک شوند گروگانش 
را می کشد. معاون اجتماعی فرماندهی انتظامی استان فارس با بیان اینکه 
این کار موجب ایجاد رعب و وحشت مردم شده بود، ادامه داد: مأموران 
انتظامی شیراز ســعی در آرام کردن متهم داشتند که وی بدون توجه به 
دستور پلیس قصد حمله به مأموران و سپس متواری شدن داشت بنابراین 
مأموران با رعایت قانون به کارگیری ساح پای وی را هدف قرارداده و 
او را دســتگیر کردند. با حضور مأموران یگان های ویژه پلیس گروگان  
بدون هیچ آسیبی آزاد و متهم دستگیر شد.وی تصریح کرد: متهم بافاصله 
توسط اورژانس به بیمارستان اعزام شد و تحقیقات برای یافتن انگیزه وی 

از این کار ادامه دارد.

ســرویس حوادث// مرد شــیاد که با 
به  اقدام  تلگرامی  کانال  یک  راه اندازی 
فروش قرص های انــرژی زا و داروهای 
غیر مجاز می کرد از سوی پلیس دستگیر 

شد.
 ســرهنگ »داوود معظمــی گودرزی«، 
رئیس پلیــس فتا گفت: با رصد و پایش 
مستمر فضای مجازی مشخص شد فرد یا 
افرادی در یکی از شــبکه های اجتماعی 
اقدام به فروش انواع داروهای غیر مجاز 

می کننــد. بنابراین  کارشناســان پلیس 
فتا تهران بــزرگ اقدامات خود را آغاز 
کردند و در تحقیقات اولیه متوجه شــدند 
شــخصی با ایجاد یک کانال تلگرامی و 
جذب مخاطب از قشــر جوان و نوجوان 
اقــدام به فــروش غیر مجاز بــا عنوان 
می کند.رئیس  و...  انــرژی زا  قرص های 
پلیس فتا افزود: افســران ســایبری این 
پلیس با بررسی های همه جوانب پرونده 
و بهره گیــری از روش های علمی و فنی 
موفق شــدند مجرم را در فضای مجازی 
شناسایی کنند.با به دست آمدن اطاعات 
هویتی متهم و پس از تشریفات قضایی، 
در نهایت مجرم در یکی از مناطق جنوبی 
تهــران دســتگیر و بیــش از 3۰۰ قلم 
داروهای غیر مجاز از محل اختفای وی 

کشف شد.
ســرهنگ گــودرزی گفــت: متهم پس 
از انتقال به پلیس فتــا به جرم ارتکابی 
معترف و پس از تکمیل پرونده در اختیار 

دادسرا قرار گرفت. 

دستگیری فروشنده قرص

پسر از قصاص پدر گذشت

 ۴۷ حرفه ای  جاعل  حوادث//  سرویس 
ساله اســناد قضایی و ملکی با صدور 
دســتورات ویژه قضایــی در  کرمان  

دستگیر شد.
رئیس حفاظت و اطاعات دادگستری کل 
استان کرمان در تشریح این خبر گفت: این 
متهم در مواردی اسناد مربوط به نهاد های 

امنیتی و انتظامی را نیز جعل کرده است.
علی شفیعی با اشــاره به این که شناسایی 
این جاعل پــس از دریافت گزارش های  
مردمی و دقت نظــر حفاظت و اطاعات 
اداره کل ثبت اسناد اســتان کرمان انجام 
شده است، افزود: این جاعل در استان های 

و شهرســتان جیرفت  و هرمزگان  کرمان 
فعال بوده و با ســوء اســتفاده از سادگی 
 مــردم اقدام بــه جعل اســناد و مدارک 

می کرده است.
وی با بیان  این که پس از صدور دستورات 
 ویــژه  قضایــی و اجــرای اقدامات فنی
 و اطاعاتــی  مخفیــگاه  ایــن  متهــم 
 شناسایی شد،  ادامه داد: نیرو های حفاظت
 و اطاعات دادگســتری و نیز ثبت اسناد 

و اماک اســتان کرمان در تحقیقات اولیه 
پس از اقدامــات فنی و اطاعاتی، جاعل 
را شناســایی و با تعقیــب و مراقبت های 
شبانه روزی، مخفیگاهش را  کشف کردند 
و  متهم را  در یک عملیات غافلگیرانه در 
حالی که قصد فرار داشت، در شهر کرمان 
به دام انداختند. رئیس حفاظت و اطاعات 
دادگستری کل استان کرمان  با بیان این که 
پرونده این جاعل در شــعبه اول بازپرسی 

در حال رسیدگی است، افزود: تاکنون در 
این پرونده یک  فرد دیگر  دســتگیر شده 
است و شناســایی همدستان احتمالی  این 
متهم نیز ادامه دارد. او با اشــاره به کشف 
بخش زیادی از ادوات جعل و اسناد جعلی 
آماده شده توســط این جاعل، ادامه داد:  
متهــم  در جریان دســتگیری خود تاش 
داشت که اسناد و مدارک ارتکاب جرم را 

از بین ببرد که موفق  نشد.
به گفته وی، این فرد در اقدامات غیرقانونی 
خــود مبالغ هنگفتــی را از افراد دریافت 
کرده اســت که کار شناسایی مال باختگان 

احتمالی نیز در حال انجام است. 

جاعل اسناد قضایی و ملکی در دام قانون

ســرویس حوادث //  ســخنگوی دانشگاه علوم 
پزشکی هرمزگان گفت: طی هفته گذشته 1۹نفر به 
دلیل مسمومیت ناشی از مشروب الکلی دست ساز 

به بیمارستان مراجعه کردند. 
دکتر فاطمه نوروزیان افزود: این افراد با عائم سرگیجه، 

تهوع و تاری دید در بیمارستان های بندرعباس، قشم و 
پارسیان پذیرش شدند.

وی ادامــه داد: از ایــن تعداد یک نفر به دلیل شــدت 
عوارض جان خود را از دســت داد و هم اکنون ۲مرد 

۴۱و ۴3ساله در آی سی یو بستری هستند.

رییس روابط عمومی و امور بین الملل دانشــگاه علوم 
پزشکی اســتان اضافه کرد: ۱۶نفر نیز پس از اقدامات 

درمانی با حال مناسب از بیمارستان ترخیص شدند.
به گزارش ایرنا ، به گفته این مســئول مســموم شدگان 
بین ۱۶تا ۶۰سال سن داشتند و یک نفر از آنان زن بود.

مصرف مشروب الکلی دست ساز در هرمزگان ۱۹نفر را روانه بیمارستان کرد

پایگاه  رئیس  ســرویس حوادث// 
ششــم پلیس آگاهی تهــران از 
دســتگیری ۲ جاعل که با صدور 
از حقوق« جعلی،  »گواهی کســر 

زندانیان را آزاد می کردند، خبر داد.
ســرهنگ کارآگاه علــی کنجوریان 
درخصوص دســتگیری اعضای باند 
»جعل گواهی های کســر از حقوق« 
بیان داشت : با شکایت یکی از شعب 
دادســرای ناحیه ۱۴ تهران مشخص 
شــد که ۲ متهم با همدستی یکدیگر 
به ازای دریافت مبالغی از مال باخته، 

گواهی کســر از حقوق جعلی صادر 
کرده اند و مال باخته خواستار آزادی 

زندانی از مرجع قضائی شده است .
وی با اشاره به اینکه مخفیگاه متهمان 
در اطراف میدان »ولیعصر« شناسایی 
و با هماهنگی هــای قضائی از این 
مکان بازدید شد، اضافه کرد:  اعضای 
این باند هنــگام صدور گواهی های 

 کســر از حقوق و احکام کارگزینی
 و فیش های حقوقی بازداشت شدند.

رئیــس پایگاه ششــم پلیس آگاهی 
تهران ادامه داد: در بازرســی از این 
شــرکت  مهر  زیادی  تعــداد  مکان 
 های تقلبی و گواهی کســر از حقوق 
و فیش های حقوقی جعلی کشــف 
و  متهمان در تحقیقات اولیه به جرم 

خود اعتراف کردند.
این مقام انتظامی ابراز داشت:  متهمان 
معترف شدند با درج آگهی در فضای 
مجازی و با عنــوان ضمانت بانکی، 
مشتریانشــان را شناسایی و پس از 
دریافت  مبالغی از مــال باختگان ،  
گواهی کسر از حقوق جعلی تحویل 

می دادند.
کرد:   اشــاره  کنجوریان  ســرهنگ 
تحقیقات پلیسی برای کشف جزئیات 

پرونده و جرائم احتمالی ادامه دارد.

آزادی زندانیان با ضمانت های جعلی

 
نظر به اینکه آقای علی زارع زاده به استناد دو فقره استشهادیه محلی به شماره وارده ۹۹۹ ۱ / ۱مورخ  ۴  /۲/ ۱۴۰۰ مدعیست که سند مالکیت ششدانگ عرصه و اعیان 
یک  باب آپارتمان تحت پلاک ثبتی ۰۲ ۱۹ فرعی از ۷۱ ۳۵ اصلی در واقع در ۲۲ بهمن روبروی مدرسه غیر انتفاعی البرز بخش ۰۱ حوزه ثبت ملک ناحیه  یک بندرعباس 
استان هرمزگان به مساحت ۶۴ / ۹۱ مترمربع به شماره چاپی  ۸۰۰۰ ۳۸ سری د سال ۹۱ که به نام آقای علی زارع زاده به شماره شناسنامه ۲۱ ۱۸ صادره از بندرعباس 
دارای شماره ملی ۸۰۲ ۴۳۹ ۹۹ ۴۶ ثبت و  سند مالکیت صادر و تسلیم شده به علت فراموشی مفقود گردیده تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده لذا به استناد ماده 
۱۲۰ آیین نامه اصلاحی و  تبصره ذیل آن بدین وسیله اعلام می شود هرکس مدعي انجام معامله نسبت به پلاک مذکور و وجود اصل سند مالکیت در نزد  خود میباشد 

بایستي از تاریخ انتشار آگهي ظرف مدت ۱۰روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم ورسید اخذ نماید. در غیر این صورت وفق مقررات اقدام  می گردد.۱۴۰۰/۱۰۰ م الف  
تاریخ انتشار :۱۴۰۰/۳/۸

 ابوالحسن دستوری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک بندرعباس

ن سند مالکیت آگهی فقدا

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

طرح : مریم عباس زاده
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شهرستان

روابط عمومي اداره کل
 منابع طبیعي و آبخیزداری

 هرمزگان           
در زمان آغاز آتش سوزی می توان با پاشیدن خاک و آب 

و یا کوبیدن وسیله های در دسترس آن را خاموش کنیم

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

  پایگاه امداد و نجات هلال احمر رویدر
بندر خمیر افتتاح شد

 سرویس شهرستان//  پایگاه امداد و نجات خبرساز جمعیت هال 
احمر با حضور استاندار هرمزگان، رییس سازمان امداد و نجات هال 
احمر و جمعی از مســوولان استانی در رویدر بندر خمیر افتتاح شد. 
مدیرعامل جمعیت هال احمر هرمزگان در مراسم بهره برداری ازاین 
طرح گفت:این پایگاه در زمینی به مساحت سه هزار متر مربع و زیربنای 
۲۵۰ مترمربع به نام مرحوم محمدحسین غنی درساره نامگذاری شده 
است.به گزارش ایرنا، مصطفی سلحشور افزود:برای ساخت و تکمیل 
این پایگاه ، ۱۷ میلیارد ریال سرمایه هزینه شده و دارای اتاق درمان، 

خانه هال، کاس آموزش، استراحتگاه نجاتگران، نمازخانه است .

آغاز  فعالیت هادی و هدی
 ۲ پستچی هوشمند ایران در کیش

  سرویس شهرســتان// وزیر ارتباطات و فناوری اطاعات طرح 
پســت پهبادی را رونمایی کرد و با این اقدام هادی و هدی به عنوان 
نخستین پستچی های هوشمند پهبادی فعالیت خود را در جزیره کیش 
آغار کردند.  محمد جواد آذری جهرمی در آیین رونمایی از این پهبادها 
اظهار داشت: هادی و هدی اولین پرنده های مجوز گرفته پست کشور 
بوده و پیشقراولان فعالیت 3۰۰ پهباد در انتظار مجوز هستند.وی اضافه 
کرد: پســت پهبادی از طرح های ویژه وزارت ارتباطات و فناوری 
اطاعات برای دسترسی آسان افراد به خدمات پستی بر مبنای فناوری 
های نوین ارتباطی است.آذری جهرمی یاد آور شد: گرفتن مجوز برای 
فعالیت این طرح ها ۲ سال طول کشیده و لازم است مجموعه قوانین 
در این زمینه تا حدودی تســهیل شود.قرار بود در این آیین ۲ پهباد 
پســتی از مقابل اداره پست مرکزی جزیره کیش به صورت پایلوت 
پاکــت های نامه را به ۲ نقطه شــامل معاونت فرهنگی و اجتماعی 
سازمان منطقه آزاد کیش و پردیس دانشگاه صنعتی شریف در کیش 
منتقل کنند به دلیل وزش باد شدید به زمان دیگری موکول شد.آذری 
جهرمی برای بهره برداری از ســه سامانه جدید هوشمند، رونمایی از 
۴۰۰ دستگاه وانت مزدای جدید در چرخه پستی کشور و بهره برداری 
از مرکز مکانیزه استان اصفهان به صورت ویدئو کنفرانس به کیش سفر 
کرده است.وی در جلسه شــورای فناوری اطاعات و ارتباطات با 
محوریت سامانه های جدید کیش هوشمند، سامانه حقوقی و سامانه 
جامع اطاعات جغرافیایی روند ارتقا زیرساخت های حوزه فناوری 
اطاعات و امکانات ارتباطی کیش را بررســی کرد.به گزارش ایرنا، 
وی با حضور در نمایشگاه دائمی صنایع دستی منهورا جزیره کیش 
با فعالیت های بانوان هنرمند این جزیره آشــنا شد و از خانه بومیان 
کیش برترین موزه بخش خصوصی کشور در سال ۱3۹۹ - ۱3۹۸ 
نیز بازدید کرد.پــس از رونمایی و افتتاح طرح ها از مجموعه های 
تله کیش و مرکز نوآوری بازدید کرده و با شــرایط فعالیت شــرکت 
های دانش بنیان ، کارآفرینان و صاحبان اســتارت آپ ها درکیش 

آشنا می شود.

خبری
ســعیده دبیــری نــژاد ســرویس 
شهرســتان// در حالی که بهره مندی 
شــهرهای هرمزگان از شــبکه جمع 
آوری فاضلاب به عنوان یکی از شاخص 
های توسعه، در دولت دوازدهم  شتاب 
بیشــتری گرفته، ضرورت اجرای این 
با هدف حفظ  نیز  در روســتاها  طرح 
منابع  از  حفاظــت  زیســت،  محیط 
آب های زیرزمینی و ارتقاء شاخص های 

پیش  از  بیش  روســتاییان  بهداشتی 
احساس می شود. 

به گزارش خبرنگار دریا، در همین رابطه و با 
تحقق طرح یکپارچه سازی شرکت های آب 
و فاضاب شهری و روستایی، نخستین طرح 
جمع آوری فاضاب روستایی هرمزگان در 
روستای »تیاب« شهرستان میناب که آغاز 
 عملیــات اجرایی آن به یــک دهه قبل بر

می گردد،  با شــتاب هر چه بیشتر ادامه و 
سرانجام به عنوان یکی از نتایج مهم یکپارچه 
سازی با دســتور ویدئوکنفرانسی وزیر نیرو  
بهره برداری و افتتاح شــد. طرحی که قرار 

است بنا به گفته مدیرعامل آب و فاضاب 
هرمــزگان؛ عاوه بر ارتقاء شــاخص های 
بهداشتی، پیامدهای اجتماعی و اقتصادی قابل 

توجهی را برای روستاییان به ارمغان آورد.
»امین قصمــی« در خصوص جزییات این 
طرح گفت: حجم عملیاتی این طرح شامل 
۱۸ کیلومتر شــبکه جمع آوری فاضاب، 
یکهزار و ۹۰۰ متر خط انتقال، ایستگاه پمپاژ 
فاضاب و تصفیه خانه ای به ظرفیت ۸۸۰ 
 MBR مترمکعب در روز بــا فرآیند تصفیه
است. به گفته وی؛ اعتبار هزینه شده برای این 

طرح ۱۸۰ میلیارد ریال بوده است. 

وی در ادامــه در خصــوص گایه اهالی 
روستای تیاب نسبت به عدم نصب انشعابات 
فاضاب، گفت: با توجــه به تکمیل پکیج 
فاضاب تیاب شــامل خط انتقال، شــبکه 
جمع آوری، ایســتگاه پمپاژ و تصفیه خانه 
فاضاب، اهالی روســتا بایستی برای بهره 
مندی از این طرح  نسبت به خرید انشعاب 
اقدام نمایند. وی افزود: در حال حاضر 3۵۰ 
انشعاب فاضاب نصب شــده است که در 
صورت خرید انشــعاب از سوی مشترکین، 
آبفا نســبت به وصل این انشعابات به شبکه 
جمع آوری فاضاب اقدام می کند. مدیرعامل 

آبفا استان در ادامه اظهار داشت: با توجه به 
اینکه طرح فاضاب تیاب از یک دهه قبل 
آغاز شده اســت، در حال حاضر در برخی 
مناطق بازســازی خطوط انتقــال قدیمی 
فاضاب کماکان در دست اجراست که این 
مسئله مانع افتتاح و بهره برداری رسمی نبوده 
، بــه طوری در حال حاضر فاضاب برخی 
مناطق از طریق ایستگاه پمپاژ به تصفیه خانه 
فاضاب منتقل شده است. قصمی با تاکید 
بر اینکه آبفا به طور صد درصد آمادگی ارائه 
خدمات نصب و وصل انشعابات فاضاب را 
دارد، از مردم روســتای تیاب خواست تا با 
خرید انشعاب فاضاب )که امکان پرداخت 
هزینه انشــعاب به صورت اقساط نیز وجود 
دارد(، این مجموعه را در افزایش بهره مندی 
بیشتر روســتا از شبکه جمع آوری فاضاب 
همراهی کنند. وی در ادامه با اشاره به انتشار 
خبرهایی مبنی بر توقف اجرای طرح فاضاب 

تیاب در شبکه های اجتماعی، تصریح کرد: 
هم اکنــون ادامه اجرای این طرح و واگذاری 
انشعابات فاضاب از سوی این مجموعه به 
برخی دلایل از جمله عدم دریافت مجوز از  
سوی دهیاری امکان پذیر نبوده که این مسئله 
به معنای توقف اجرای طرح نبوده و به محض 
دریافت مجوز از ســوی دهیاری،  آبفا آماده 

ارائه خدمات است.
وی در پایان، تاکید کــرد: اجرای یک طرح 
فاضاب نیازمند ایجاد شــبکه جمع آوری 
اصلــی و فرعی فاضاب، خطــوط انتقال، 
احداث ایستگاه پمپاژ و تصفیه خانه فاضاب 
است که با افتتاح طرح فاضاب تیاب، تمامی 
این تاسیسات احداث و وارد مدار بهره برداری 
شده اســت. به طوری که هم اکنون فاضاب 
مناطقی که به شبکه جمع آوری متصل شده 
است، از طریق ایستگاه پمپاژ و خطوط انتقال 

وارد تصفیه خانه فاضاب می شود.

مدیرعامل آبفا هرمزگان: 

پروژه فاضلاب »تیاب« متوقف نشده است

  

نژاد  دبیری  سعســیده 
شهرستان//  ســرویس 
دادگســتری  کل  رئیس 
به  هرمــزگان  اســتان 
اعلام  پیــش  از  صورت 
قضایی  حوزه  از  نشــده 
شهرستان جاسک بازدید 

کرد.
به گــزارش خبرنگار دریا، 
رئیس کل دادگستری استان 
هرمزگان به صورت سرزده 
و از پیش اعام نشــده از 
شهرســتان  قضایی  حوزه 

جاسک بازدید کرد.
علــی صالحی بــا حضور 
در شــعب دادگاه ، دوایــر 
اجــرای احــکام و بخش 
دادگســتری  مختلف  های 
شهرســتان جاسک  ضمن 
از  اطــاع  و  بازرســی 
قضایی  حوزه  این  عملکرد 
، با قضات و کارکنان اداری 
در  و  پرداخت  گفت وگو  به 
جریان مســائل و مطالبات 

آنان قرار گرفت.
وی در ادامه بــا برخی از 

مراجعین این حوزه قضایی 
و  کرد  گفت وگو  و  دیــدار 
مطالبات  اســتماع  از  پس 
لازم  دســتورات  مــردم، 
به  رســیدگی  منظور  به  را 
مطرح شده  درخواست های 

صادر کرد.
رئیس کل دادگستری استان 
هرمزگان همچنین از پروژه 
در دست احداث ساختمان 
جاسک  دادگستری  جدید 
کرد  بازدیــد  نزدیــک  از 
در  را  لازم  دســتورات  و 

خصوص تســریع در روند 
تکمیل و بهره برداری از آن 

صادر کرد.
بازدید  ایــن  جریــان  در 
کل  رئیس  معاونــان  کــه 
هرمزگان  استان  دادگستری 
علی  داشــتند،  حضور  نیز 
مدرس رئیس دادگســتری 
گزارشی  جاسک  شهرستان 
از عملکــرد، دســتاورد ها 
این  برنامه هــای هــای  و 
حوزه هــای قضایــی ارائه 

نمود.

بازدید رئیس کل دادگستری هرمزگان از حوزه قضایی جاسک

سرویس شهرستان// فرماندار پارسیان 
هرمزگان گفت: ۲۳مدرسه با پیشرفت 
 افزون  بر ۸۵ درصد در این شهرستان 

در حال احداث است. 
مجتبی رضاپور ســردره در بازدید از 
مدارس در حال ســاخت بخش و شهر 
کوشکنار و دشــتی شهرستان پارسیان 
اظهار داشــت: این مــدارس تا آغاز 
آینده آماده اســتفاده  ســال تحصیلی 

 دانش آموزان می شوند.

وی با قدردانی از حضور و مشــارکت 
خیران مدرسه ساز ادامه داد: اداره کل 
تجهیز و نوســازی مــدارس هرمزگان 
فرســوده  مدارس  بازســازی  بــرای 
افزایی و هماهنگی خوبی  پارسیان هم 

با شهرستان و خیران داشته باشد.
بیان داشت: همچنین  فرماندار پارسیان 
اداره کل نوسازی مدارس هرمزگان در 
که  مدارسی  نوسازی  و  بازسازی  روند 
تعهد خیران مدرســه ساز است نیز باید 

انجام  جدیت و پیگیری هــای لازم را 
دهد.به گزارش ایرنا، رضاپور ســردره 
ابراز داشــت: یکی از خواســته ها و 
امکان  آموزان  دانــش  اصلی  نیازهای 
اســتفاده از فضاهای مناسب آموزشی 
است که باید از سوی متولیان امر مورد 

توجه قرار گیرد.
شهرســتان پارســیان در فاصله ۵۰۰ 
کیلومتری غرب بندرعباس مرکز استان 

هرمزگان واقع شده است.

۲۳ مدرسه در پارسیان در حال احداث است

 
 نظر به اینکه خانم مژده شارع مالک به استناد دو برگ استشهاد شهود گواهی شده در دفترخانه ۴۵ قشم جهت دریافت سند مالکیت المثنی نوبت اول به 
این اداره مراجعه کرده و مدعی است سند مالکیت پلاک ۷۷۲ ۲۶ فرعی از ۳۹ ۱۹ اصلی واقع در قشم- طولا قطعه  یک بخش هشت که در اجرای ماده 
۲۲ قانون ساماندهی و حمایت از تولید و عرضه مسکن سند مالکیت صادر و تحویل) مالک (گردیده است به علت جابجایی مفقود گردیده لذا با بررسی 
دفتر املاک معلوم گردید سند مالکیت ششدانگ عرصه و اعیان یک باب خانه تحت پلاک  ۷۷۲ ۲۶ /۳۹ ۱۹ اصلی بشماره سند ۱۲۲ ۹۱۴ به نام مژده 
شارع فرزند هاشم به شماره ملی  ۴۷ ۴۴۰ ۷۵۷ ۳۸  صادره از همدان ثبت و سند مالکیت صادر گردیده است لذا به استناد ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت و 
تبصره ذیل آن مراتب یک نوبت آگهی و متذکر می گردد هرکس نسبت به ملک مورد آگهی معامله ای انجام داده و یا مدعی وجود سند مالکیت نزد خود 

می باشدبایستی ظرف مدت  ده روز از تاریخ انتشار این آگهی اعتراض کتبی خود را به پیوست اصل سند مالکیت یا سند معامله رسمی به این اداره تسلیم نماید بدیهی است درصورت 
عدم وصول اعتراض در مهلت مقرریا وصول اعتراض بدون سند مالکیت یا سند معامله رسمی نسبت به صدور سند مالکیت المثنی و تسلیم آن به متقاضی اقدام خواهد شد. تاریخ انتشار 

آگهی: ۸/ ۳/ ۱۴۰۰    ۱۱۴ /۱۴۰۰ م الف
 محمد آرامش

 مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک قشم

ن سند مالکیت  آگهی فقدا

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

اداره کل  سرپرست  شهرستان//  سرویس 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
هرمــزگان از پیشــرفت 6۰ درصــدی 

زیرساخت گردشگری ابوموسی خبر داد.
سهراب بناوند سرپرست اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دســتی هرمزگان  بابیان 
این  خبر اظهار کرد: عملیــات ایجاد کمپینگ 
گردشــگری ابوموســی در زمینی به مساحت 

۱۶ هزار متر در حال انجام اســت که این پروژه 
۶۰ درصد پیشــرفت فیزیکی داشــته اســت.
سرپرســت اداره کل میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دســتی هرمــزگان افــزود: کمپینگ 
گردشگری ابوموسی شــامل ساخت آلاچیق، 
غرفه صنایع دســتی، زمین ورزشــی، سرویس 
بهداشــتی، نمازخانه، حمام، سوئیت، برج نور، 
آب نما، پیاده رو و محوطه سازی است.به گزارش 

شبکه اطاع رسانی هرمز؛ بناوند ادامه داد: اعتبار 
ایجاد کمپینگ گردشگری ابوموسی ۴3 میلیارد 
و ۹۱۰ میلیون ریال اســت که از محل اعتبارات 
ملی تأمین شده است.جزیره ابوموسی از شمال به 
جزیره تنب کوچک، از غرب به جزیره سیری، از 
جنوب و شــرق به امارات متحده عربی نزدیک 
است و ســفر دریایی از بندرلنگه به این جزیره 

حدود سه ساعت است.

پیشرفت ۶۰ درصدی زیرساخت گردشگری ابوموسی

سرویس شهرســتان// شمس 
الدینی گفت: شش صندوق خرد 
زنان روســتایی با ۲۴۰ عضو راه 

اندازی شده است.
یعقوب شمس الدینی بخشدار جغین 
رودان اظهار کــرد: این صندوق ها 

با هــدف نهادینه کردن مشــارکت 
زنان روســتایی وعشــایر، ارتقای 
مهارت های فــردی بانوان و بهبود 
وضع اقتصادی خانوار ها راه اندازی 
صندوق های  افزود:  است.وی  شده 
خرد زنان روســتایی در زمینه های 

گلــدوزی، خیاطی، تولیــد نهال، 
ترشیجات، تولید شیرینی محلی و 
نان های ســنتی فعالیت می کنند.به 
گزارش شبکه اطاع رسانی هرمز؛ 
نشان  رودان خاطر  بخشدار جغین 
کرد: بانوان عاقمنــد می توانند از 

تسهیات ۵۰ میلیون تومانی صندوق 
کار آفرینی امید، باســود مشارکت 
کنند.بخش  اســتفاده  درصد  شش 
جغین با ۱۷ هــزار نفر جمعیت در 
۵۵ کیلومتری مرکز شهرستان رودان 

واقع است.

بخشدار جغین رودان خبر داد 
راه اندازی شش صندوق خرد زنان روستایی در رودان

 

و  بازرگانی  مدیر  شهرســتان//  سرویس 
اصناف سازمان منطقه آزاد قشم گفت: از 
ابتدای سال تاکنون ۲ هزار و ۹۵ کیلوگرم 
مواد غذایی تاریخ مصرف گذشته و غیرمجاز 

از اصناف قشم کشف و معدوم شده است. 
هرمز امیری افزود: همچنین در این مدت یک هزار 
و ۲۲۹ بازرسی ستاد تنظیم بازار قشم از اصناف 

و کسبه قشم انجام شده است.وی ادامه داد: ۱۲۸ 
مورد از این بازرســی ها به صدور اخطار کتبی و 
۲3 مــورد نیز پلمب صــورت رفت.به گزارش 
ایرنا، مدیر بازرگانی و اصناف ســازمان منطقه 
آزاد قشم تصریح کرد: همچنین ۱۰ مورد تخلف 
با تشکیل پرونده به تعزیرات معرفی شده است. 
جزیره قشم با مساحت یک هزار و ۵۰۰ کیلومتر 
در سال های ۱3۶۹ و ۱3۷۰ با تصمیم دولت به 

۲ بخش منطقه آزاد با مساحت 3۰۰ کیلومتر و 
منطقه ویژه اقتصادی با مساحت یک هزار و ۲۰۰ 
کیلومتر تقسیم شد.پیوند اقتصاد ملی به اقتصاد 
جهانی، انتقال تکنولوژی پیشرفته به منطقه، جذب 
سرمایه های خارجی، تربیت نیروی انسانی ماهر و 
متخصص و افزایش صادرات و کسب درآمدهای 
ارزی از جمله هدف های ایجاد منطقه آزاد قشم 

است.

۲ هزار کیلوگرم مواد غذایی غیر مجاز در قشم نابود شد

 
 شرکت صندوق حمایت از توسعه بخش کشاورزی استان هرمزگان شرکت سهامی خاص به شماره ثبت ۹۸۳۴ و شناسه ملی ۱۰۸۶۲۰۶۹۳۰۴ به 
استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی سالیانه مورخ ۲۳ /۱۳۹۹/۱۲و مجوز شماره ۲۷۸۷۵/۰۲۰ مورخ ۱۳۹۹/۱۱/۱۶وزیر محترم جهاد کشاورزی 

تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - اعضاء هیئت مدیره به شرح ذیل برای مدت دو سال انتخاب گردیدند: 
- شرکت مادر تخصصی صندوق حمایت از توسعه سرمایه گذاری در بخش کشاورزی ثبت شده به شماره ۸۱۰۴۶ و شناسه ملی ۱۰۱۰۱۲۵۷۱۰۰ 
- شرکت خدمات صیادی بندر حسینه ثبت شده به شماره ۵۰ و شناسه ملی ۱۰۹۸۰۱۳۸۴۷۰ - شرکت تعاونی مرغداران جوان میناب ثبت شده 
به شماره ۱۱۸۵ و شناسه ملی ۱۰۸۰۰۰۴۰۶۰ - شرکت دام و طیور سپید بستک ثبت شده به شماره ۱۱۵ و شناسه ملی ۱۰۸۶۰۰۴۸۱۶۶ - اتحادیه 

شرکتهای تعاونی روستایی خلیج فارس استان هرمزگان ثبت شده به شماره ۱۱۳۶۶ و شناسه ملی ۱۰۸۰۰۱۳۷۵۹۶ - اتحادیه شرکت های تعاونی روستایی بندرعباس ثبت شده 
به شماره ۸۵ و شناسه ملی ۱۰۸۰۰۰۰۶۹۲۲ )عضو علی البدل هیئت مدیره( - شرکت تعاونی تولیدی روستای دهنگ ثبت شده به شماره ۹۰ و شناسه ملی ۱۰۸۶۰۰۳۶۲۶۷ 
)عضو علی البدل هیئت مدیره( - شرکت تعاونی خدماتی صنفی کشاورزی چشمه مروارید میناب ثبت شده به شماره ۱۱۳۰ و شناسه ملی ۱۰۸۰۰۰۴۰۰۵۳ و موسسه 
حسابرسی کارای پارس ثبت شده به شماره ۷۱۰ و شناسه ملی ۱۰۸۶۱۷۷۹۸۱۹ به سمت بازرسان اصلی و شرکت تعاونی روستایی آپادانا ثبت شده به شماره ۵۵ و شناسه 
ملی ۱۰۸۰۰۰۰۴۷۶۴ به سمت بازرس علی البدل برای مدت یک سال مالی انتخاب گردیدند. - صورت های مالی و ترازنامه شرکت برای سال مالی منتهی به ۳۰/۰۹/۱۳۹۹ 

به تصویب رسید. - روزنامه دریا جهت درج آگهی های شرکت انتخاب گردید. 

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان 

اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بندرعباس
شناسه آگهی )۱۱۴۱۴۵۵(

آگهی تغییرات

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

امــلاک  و  اســناد  ثبــت  کل  اداره 

 
 شرکت صندوق حمایت از توسعه بخش کشاورزی استان هرمزگان شرکت سهامی خاص به شماره ثبت ۹۸۳۴ و شناسه ملی ۱۰۸۶۲۰۶۹۳۰۴ به 
استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ ۱۴۰۰/۱/۱۸و مجوز شماره ۲۷۸۷۵/۰۲۰ مورخ ۱۳۹۹/۱۱/۱۶ وزیر محترم جهاد کشاورزی تصمیمات ذیل اتخاذ 

شد : - سمت اعضاء هیئت مدیره به شرح ذیل تعیین گردید:
 - شرکت مادر تخصصی صندوق حمایت از توسعه سرمایه گذاری در بخش کشاورزی ثبت شده به شماره ۸۱۰۴۶ و شناسه ملی ۱۰۱۰۱۲۵۷۱۰۰ 
به نمایندگی آقای طهماسب غلام پور به شماره ملی ۳۴۷۹۳۵۰۱۹۴ به سمت رئیس هیئت مدیره - شرکت خدمات صیادی بندر حسینه ثبت شده 
به شماره ۵۰ و شناسه ملی ۱۰۹۸۰۱۳۸۴۷۰ به نمایندگی آقای ابراهیم پورعبداله به شماره ملی ۳۴۳۰۰۲۰۰۸۵ به سمت عضو هیئت مدیره - شرکت 

تعاونی مرغداران جوان میناب ثبت شده به شماره ۱۱۸۵ و شناسه ملی ۱۰۸۰۰۰۴۰۶۰ به نمایندگی آقای حسین اسمعیل نژاد به شماره ملی ۳۴۲۱۰۷۷۹۷۵ به سمت عضو هیئت 
مدیره  - شرکت دام و طیور سپید بستک ثبت شده به شماره ۱۱۵ و شناسه ملی ۱۰۸۶۰۰۴۸۱۶۶ به نمایندگی آقای احمد نور حاجی نیا به شماره ملی ۳۴۸۹۶۳۷۰۵۴ به سمت 
نائب رئیس هیئت مدیره - اتحادیه شرکتهای تعاونی روستایی خلیج فارس استان هرمزگان ثبت شده به شماره ۱۱۳۶۶ و شناسه ملی ۱۰۸۰۰۱۳۷۵۹۶ به نمایندگی آقای سجاد 
مهدیان فر به شماره ملی ۶۳۰۹۹۷۴۶۵۳ به سمت عضو هیئت مدیره - اتحادیه شرکت های تعاونی روستایی بندرعباس ثبت شده به شماره ۸۵ و شناسه ملی ۱۰۸۰۰۰۰۶۹۲۲ 
به نمایندگی آقای علی طبسی به شماره ملی ۳۳۹۱۴۵۵۱۸۷ به سمت عضو هیئت مدیره )عضو علی البدل( - شرکت تعاونی تولیدی روستای دهنگ ثبت شده به شماره ۹۰ 
و شناسه ملی ۱۰۸۶۰۰۳۶۲۶۷ به نمایندگی آقای محسن نامی به شماره ملی ۳۴۸۹۵۷۴۶۰۵ به سمت عضو هیئت مدیره )عضو علی البدل( - آقای رضا سلیمی به شماره ملی 
۳۳۹۱۷۲۲۴۹۵ سمت مدیرعامل )خارج از اعضای هیئت مدیره( - کلیه چک ها ، اسناد اوراق مالی اعتباری ، تجاری و تعهدآور شرکت با امضاء ثابت مدیرعامل و رئیس هیئت 
مدیره با مهر صندوق و در غیاب رئیس هیئت مدیره با امضاء نائب رئیس هیئت مدیره و سایر اسناد و مکاتبات با امضاء مدیرعامل و مهر صندوق معتبر می باشد و درصورت 

لزوم مدیرعامل میتواند حق امضاء خود را دراین مورد با مسئولیت خود به هریک از کارکنان واگذار نماید.  شناسه آگهی )۱۱۴۱۴۵۴(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان هرمزگان

 اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری بندرعباس
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فروردین :    
احساس می کنید که مانند گذشته قوی و تندرست 
نیســتید و همیشه احســاس ضعف و خستگی 
می کنید. دلیــل این وضعیــت در کم تحرکی و 
ورزش نکردن نهفته است، در نتیجه از امروز فرصتی را برای ورزش 
کنــار بگذارید و با اســتمرار در ورزش و تحرک، جلوی ضعف و 
خستگی را بگیرید. انسان صرفه جویی هستید و همیشه به پس انداز 
فکــر می کنید، این روحیه امروز به کمک شــما می آید و به کمک 
اندوخته ای که قبلا کنار گذاشــته بودید، مشکل مالی که برای شما 
پیش می آید را از سر راه بر می دارید.  اهل محبت به اطرافیان نیستید 
و از هر فرصتی برای آزرده کردن دیگران بهره می گیرید، امروز اتفاقی 
می افتد و به قدرت محبت پی خواهید برد،  در نتیجه از امروز به بعد به 
جای دلخورکردن اطرافیان، راه عشق و محبت را در پیش بگیرید و 

برای حل مشکلات از جادوی محبت استفاده کنید.  
اردیبهشت :  
کارهای زیادی روی ســرتان تلنبار می شود اما  

نگران نباشــید چرا که در پایان روز از انجام این 
کارها خرســند و راضی خواهید بود. روز خوبی 
را برای افزایش درآمد در پیش دارید به شــرط اینکه به فکر شکار 
لحظه های پرمنفعت باشید. ســریع از کوره در نروید و بر اعصاب 
خود مسلط باشید.   تمرکز بیشتری به انجام کارها اختصاص دهید. 
رویکردی جسورانه ای به زندگی داشته باشید و از ریسک و خطر 

نترسید. 
خرداد :  
روز خوبــی در پیــش داریــد و با شــرایطی  

برای موفقیت های بیشــتر روبرو خواهید شــد. 
خوراکی هــای ناســالم را کنــار بگذارید و به 
رژیم غذایی سالم پایبند باشید. رابطه ای جدید آغاز می کنید و دل به 
محبوبی می بازید. این رابطه را جدی بگیرید و مطمئن باشید با عشقی 

ماندگار طرف هستید. 
     تیر : 

 با مشکلات مالی زیادی روبرو خواهید شد. برای 
حل این مشــکلات از دوستان و آشنایان کمک 
بگیرید و اجازه ندهید گرفتاری های مالی کمر شما 
را خم کند. به لحاظ مالی روز خوبی را آغاز کرده اید و از جایی که 
انتظارش را نداشتید، سودی روانه حساب های بانکی تان خواهد شد. 
به مهمانی یا مراسم مهمی دعوت هستید و در این مراسم زمینه آشنایی 

شما با فرد سرشناسی مهیا می شود. 
    مرداد :

 امروز بیشــتر از همیشــه اعتمادبه نفس دارید و 
احساس می کنید هیچ مشکلی نمی تواند جلوی شما 
را بگیرد، این روحیه را مغتنم بدانید و مشــکلات 
را راحت تر از همیشــه حل کنید. برای افزایــش درآمد پول خود 
را تجارتی مطمئن و بی ضرر ســرمایه گذاری کنید.   راهی سفری 
خســته کننده هستید و حوصله این مســافرت را ندارید. اما به نفع 
شماست که رنج سفر را به جان بخرید، زیرا از این سفر دستاوردهای 

چشمگیری نصیب شما خواهد شد. 
شهریور :     
احتمال دارد که امروز اختلاف  نظرهای کوچکی  

میان شما و اطرافیان ایجاد شود و رفتار اطرافیان 
شــما را دلخور کند. اگر بیشتر از همیشه مواظب 
دخل و خرجتان نباشــید،  حســاب و کتاب های زندگی شما به هم 
می ریزد و با مشــکل مالی مواجه خواهید شد. اختلاف های میان 
اعضای خانواده را به صلح و دوستی تبدیل نمایید.  در حال انجام کار 
مهمی هستید اما این کار با مشکلی روبرو می شود و مجبور می شوید 

انجام آن را به تعویق بیاندازید. 
  مهر :

 روحیه  حساسی دارید و اجازه می هید مشکلات 
کوچک و پیش پاافتاده شما را ناراحت و عصبانی 
کند. این وضعیت نه تنها سلامت روحی شما را به 
خطر می اندازد، بلکه اطرافیان نیز از عصبانیت  های بی مورد شما در 
امان نیستند. در نتیجه از امروز به بعد تسلط بیشتری بر اعصاب خود 
داشته  باشید و با چیزهای معمولی و پیش پاافتاده ناراحت و عصبانی 

نشوید. اعصاب خود را کنترل کنید و زود از کوره در نروید. 
   آبان :

 روزی همراه با ســلامت و نشاط را سپری خواهید 
کرد و روی بیمــاری و ناخوش احوالی را نخواهید 
دید. برای حل مشکلات از دوستان و آشنایان کمک 
بگیرید. فردی به شما پیشنهاد سرمایه گذاری می کند، این پیشنهاد را 
جــدی بگیرید و زمینه افزایش درآمدتان را فراهم کنید.  در محبت 
همسر یا عشق زندگی   تان شک و تردیدی ندارید، امروز زمان مناسبی 
است که محبت عشق زندگی تان را پاسخ دهید. در غیر این صورت 

عشق زندگی تان از شما دلسرد خواهد شد. 
 آذر :

 یکی از دوســتان نزدیک امروز درخواســتی از 
شما دارد تا با دیدگاه های شما بیشتر آشنا شود و 
روشنفکری تان را امتحان کند. به هر قیمتی که شده 
اخلاقیات را زیر پا نگذارید و تصمیم های منطقی بگیرید. از جایی که 
انتظارش را نداشتید پولی به دست تان می رسد، بهتر است که قسمتی از 

این پول را پس انداز کنید و آینده مالی تان را تضمین نمایید.
دی : 
اجازه ندهید مشــکلاتی که با آنها روبرو هستید  

شما را ناامید کند و در اولین فرصت نیروی لازم 
برای مبارزه با مشکلات را بدست آورید. مهمان  
ناخوانده ای در راه منزل شــما است و فرصتی را باید به پذیرایی از 
این مهمان بگذرانید. همسر یا عشق زندگی تان امروز هرکاری که از 
دستش بر می آید را برای شادی شما انجام خواهد داد. به لحاظ کاری 

روز خوبی انتظار شما را می کشد و به موفقیت دست پیدا می کنید.
     بهمن :  

 روز را با اعتمادبه نفس و انگیزه آغاز کرده اید، این 
روحیــه در طول روز یار و یاور شــما برای حل 
مشکلات باقی خواهد ماند.  انسان ولخرجی هستید 
و امروز این رفتار کار دست تان می دهد. همسر یا عشق زندگی تان را 
عاشقانه دوست دارید و امروز می خواهید با خرید هدیه ای، عشق 

بی پایان خود را نثار ایشان کنید.
اسفند :    
برای رســیدن به آرامش، قســمتی از روز را با  

دوستان و آشنایان سپری کنید. قصد سرمایه گذاری 
دارید اما بهتر است که دست نگه دارید و با افرادی 
که تجربه بیشتری نسبت به شما دارند، مشورت کنید.  محبت خود 
را به زبان نمی آورید و اطرافیان شما را فرد سنگدلی می دانند که به 
کسی عشق نمی ورزد. این روحیه را کنار بگذارید و با اطرافیان از در 
محبت و صمیمیت وارد شوید. ایده های ناب و باارزشی که در ذهن 

دارید را اجرا کنید. 

سرویس اقتصادی // معاون فنی گمرک 
بانک مرکزی و  ارز  تامین نشدن  گفت: 
ابلاغ نشدن به موقع مصوبات مربوط به 
ترخیص درصدی کالاهای اساســی، از 

مهمترین عوامل رسوب کالا در گمرکات 
و بنادر و کمبود کالا در داخل است.

 مهرداد جمال ارونقــی، معاون فنی گمرک 
گفت: با توجه به اتمام تاریخ مصوبه دولت 
کالاهای  ترخیص درصــدی  در خصوص 
اساسی، از ابتدای سال جاری هیچ ترخیص 
قابل توجهی در خصوص کالاهای اساسی 
نداشــتیم و این چالش باعث شد متأسفانه 

۶.۵ میلیون تن، کالای اساســی در بنادر و 
گمرکات کشور موجود باشد و ممکن است 
که در داخل کشــور نیز با کمبود کالا رو به 

رو شویم.
وی افزود: متأســفانه با وجود تسهیلاتی که 
وجود دارد باز هم نتوانســته ایم این کالاها 
را ترخیص کنیم. با این اوصاف اگر رسوب 
کالای موجود در بنــادر را در نظر بگیریم 

عملًا می توان گفت که کسری و کمبود کالا 
در داخــل نداریم، اما این موضوع منوط به 

ترخیص کالای موجود در بنادر است.
ارونقی ادامه داد: بعضی از کالاهای اساسی 
که ارز ترجیحی دریافت می کنند تا زمانی که 
تخصیص و تأمین ارز از سوی بانک مرکزی 
انجام نشــود یا این ارز منتقل نشــود عملًا 
صاحب کالا برای گمرک مشخص نیست و 

امکان ترخیص وجود ندارد.
به گفته معاون فنی گمرک قسمت دوم چالش 
این است که کالاهایی که به صورت اعتباری 
به بنادر و گمرکات رسیده، یعنی هنوز پولی 
جابجا نشــده و ارزی هم تأمین نشده، اما 
صاحــب کالا کالای خــودش را با اعتبار 
خــودش وارد کرده و به بنــادر و گمرکات 
کشور رســانده، می خواهد کالا را ترخیص 

کند، اما کد رهگیری بانک را ندارد و گمرک 
باید به نحوی کمــک بکند که لااقل کالای 
مذکور درصدی ترخیص بشود. این در حالی 
است که با پایان یافتن مجوز قبلی دولت و 
ابلاغ نشدن مجوز جدید، ترخیص درصدی 
در خصوص کالاهای اساســی متأســفانه 

نداشتیم.
این مقام مسئول توضیح داد: البته باید تاکید 
کــرد در این خصوص مصوبه داشــتیم، اما 
ابلاغ نشــده بود، از ابتدای سال این مصوبه 
به ما ابلاغ نشد و در تاریخ 1400/2/29به 
گمرک ایران ابلاغ شد و ما تازه از هفته قبل، 
یعنی از ابتدای ایــن هفته مصوبه مذکور را 

اجرا می کنیم.

 به دلیل عدم تامین ارز اتفاق افتاد؛

رسوب 6.5 میلیون تن کالای اساسی در گمرکات علت کمبودها

ســرویس اقتصادی // مدیرعامل شــرکت 
مهندســی آب و فاضلاب کشور گفت: حتما 
بروز قطعی آب در تابســتان وجود دارد اما 
تلاش می کنیم با مدیریت فشــار شــرایط 

آبرسانی را مدیریت کنیم.
حمیدرضا جانباز، مدیرعامل شرکت مهندسی آب 
و فاضلاب کشــور در حاشیه امضای تفاهم نامه 
همکاری مشــترک در زمینه آبرسانی به مناطق 
محروم کشــور در جمع خبرنگاران اظهار داشت: 
پیش بینی می کنیم در تابستان گرم امسال، منابع 
آبی برخی روســتاها را از دســت بدهیم و تعداد 
روستاهایی که مجبور به آبرسانی سیار و تانکری 
هســتیم افزایش یابد.وی افزود: امســال به بیش 
از 7000 روستا آبرســانی سیار صورت خواهد 

گرفت.
مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور 
تصریح کرد: در تابســتان امسال تعداد شهرهای 
دارای تنــش آبی به بیش از 210 شــهر خواهد 
رسید که از این تعداد 100 شهر در وضعیت قرمز 
تامین آب هستند.جانباز با بیان اینکه »ذخایر آبی 
سدهای کشور نسبت به متوسط درازمدت و زمان 
مشابه سال گذشــته با کاهش قابل توجه مواجه 
اســت«، گفت: فقط در ســدهایی که تامین آب 
شــرب می کنند با کمبود 40 درصدی ذخیره آب 

نسبت به سال گذشته مواجه ایم که در این زمینه 
وزارت نیرو اولویت تخصیص آب در سدهای مهم 

و تأثیرگذار را تأمین آب شرب قرار داده است.
این مقام مســئول با تأکید بر اینکه با مشــترکان 
پرمصرف آب برخورد می شود، گفت: با استفاده 
از سیستم های نرم افزاری به میزان مصرف سنوات 
گذشته مشترکان دسترســی داریم و به مشترکان 
پرمصرف اخطارهایی می دهیم و با آنها برخورد 
می شــود.مدیرعامل شــرکت مهندســی آب و 
فاضلاب کشــور در پاسخ به سوالی در خصوص 
احتمال قطعی یا جیره بندی آب در تابستان سال 
جاری گفت: حتما بروز قطعی آب در تابســتان 
وجود دارد اما جز سیاســت هــای وزارت نیرو 
دادن قطعی آب نیســت، بلکه تلاش می کنیم با 
مدیریت فشــار شرایط آبرسانی را مدیریت کنیم.
وی افــزود: پیش بینی می کنیم قطعی های آب را 
بیشتر در 100 شهر دارای وضعیت قرمز تنش آبی 
شاهد باشیم.امروز تفاهم نامه همکاری مشترک در 
زمینه آبرسانی به مناطق محروم کشور، بین شرکت 
مهندسی آب و فاضلاب کشور و بنیاد احسان ستاد 
اجرایی فرمان حضرت امام امضا شــد. این تفاهم 
نامه یکســاله به منظور آبرسانی به 130 روستای 
سیستان و بلوچستان از دو هفته آینده وارد مرحله 

اجرا خواهد شد.

مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور تشریح کرد 

قطعی آب هم در راه است
ســرویس اقتصادی // اسلامی با بیان 
اینکه عــوارض در تمامی آزادراه های 
کشور به شکل پیمایشی اخذ می شود 
به شبکه پرداخت  11 آزادراه  اتصال  از 

الکترونیکی عوارض خبر داد. 
محمد اســلامی وزیر راه و شهرسازی 
در حاشیه افتتاح مرکز اخذ الکترونیکی 
عــوارض آزادراه های کشــور ، گفت: 
وزارت راه و شهرســازی در دو ســال 
گذشــته با اهتمام ویژه رویکرد حرکت 
به ســمت حمــل و نقل هوشــمند و 
هوشمندســازی اتوبان ها را در دستور 
کار خود قرار داده اســت. اولویتی که 
به شکل زودهنگام در این طرح وجود 
داشت این بود که ما پرداخت عوارض 
در آزادراه ها را به شــکل الکترونیکی 
انجام بدهیــم و از ایــن طریق توقف 
را حذف کنیم و انتظــاری که مردم در 
صف ها برای پرداخت عوارض می کشند 
و سوختی که بی دلیل مصرف می شود را 

کاهش دهیم.
وزیــر راه و شهرســازی با اشــاره به 
اواخر  از  کرونــا  ویــروس  همه گیری 
ســال 9۸ و تلاش برای کاهش مبادله 

اســکناس و پول به دلیل احتمال انتقال 
ویروس کرونا، خاطرنشان کرد: در گام 
نخست، چهار آزادراه به شبکه پرداخت 
الکترونیکی عوارض متصل شدند و بعد 
از آن سه آزادراه دیگر و امروز نیز چهار 
آزادراه به شــبکه پرداخت الکترونیکی 
عوارض متصل شدند. با این کار تعداد 
الکترونیکی  آزادراه هایی که به شــبکه 
عوارض متصل شــده بــه 11 آزادراه 
دوازدهم  دولــت  کابینه  رســید.عضو 
با اشــاره به اینکه هم اکنــون آزادراه 
رشت- نظنز-کاشــان،  اصفهان-نظنز، 

عوارض  پرداخــت  شــبکه  به  قزوین 
الکترونیکی متصل شــده است، افزود: 
پرداخت  سیســتم های  تا  داریم  تلاش 
متنوع  مردم  برای  الکترونیکی  عوارض 
و ساده شود. همچنین با توجه به تکلیف 
ستاد ملی کرونا و اخذ مجوز به وزارت 
راه و شهرســازی مجوز برای دریافت 
اســامی افرادی که عوارض را پرداخت 
نکردند، از ســوی پلیس، عملا توسعه 
زیرساخت ها انجام شــد و در ماه های 
آتــی تعداد بیشــتری از اتوبان ها را به 
سیســتم پرداخــت الکترونیکی متصل 

می کنیم.
اســلامی گفت: تا امروز 1200 کیلومتر 
از 1700 کیلومتر بزرگراه های کشــور 
در قالب این طرح پوشــش داده شــده 
است. این 1200 کیلومتری که پوشش 
داده شده در 4 مورد از اتوبان ها حدود 
۶0 درصــد از ترافیــک آزادراهی را 
تحت پوشــش خود قــرار می دهد.وی 
توضیح داد: با توجه به اینکه آزادراه های 
کشور با سرمایه گذاری بخش غیردولتی 
امید است مردم همکاری  احداث شده، 
لازم را برای پرداخت به موقع عوارض 
آزادراهی داشــته باشــند. زیرا وزارت 
راه و شهرســازی متعهد بــه پرداخت 
سرمایه های بخش غیردولتی که آزادراه 
احداث می کنند، است و با این کار عملا 
بخشی از هزینه های نگهداری آزادراه ها 

تامین می شود.
 اســلامی گفت: آزادراه هــای تهران- 
پردیــس و آزادراه تهران- شــمال نیز 
جزو آزادراه هایی هســتند که به آن ها 
مجوز دادیم تا عوارض را به شکل نیمه 

الکترونیکی دریافت کنند.
وزیر راه و شهرســازی با اشــاره به 

اینکــه گزینــه پیش پرداخت عوارض 
تجربه  نیــز  پیش تر  کــه  الکترونیکی 
شــده، جزو گزینه هایی اســت که در 
مورد آن در حال تصمیم گیری هستیم، 
اعلام کرد: همه بانک ها می توانند تگ 
عوارض الکترونیکی را تهیه کرده و به 
مشتریان واگذار کنند.وی افزود: روش 
کار تگ هــای عبور الکترونیکی به این 
شــکل اســت که مردم می توانند این 
تگ هــا را از بانک ها خریداری کنند و 
پشت شیشــه اتومبیل خود نصب کنند 
تا با عبور از این طریق عوارض کســر 

شود.
اسلامی تصریح کرد: کسانیکه عوارض 
نمی کنند  پرداخت  را  خود  الکترونیکی 
به موجب قانون حتما مشــمول جریمه 
می شوند و جریمه های سنگینی نیز برای 
این موضوع در نظر گرفته شــده است.به 
گفته وی، از طریق مرکز داده کل تردد های 
کشور، شماره پلاک و نام افراد تردد کننده 
در آزادراه ها درایــن مرکز ثبت و ضبط 
عملکرد  می توانیم  بدین طریق  می شــود. 
اتوبان و ترافیک، وضعیت پرداخت را به 
لحظــه مدیریت کنیم و به هنگام برای آن 
تصمیم مقتضی بگیریم.اسلامی اعلام کرد: 
پرداخت عوارض عبور از اتوبان تهران-
ساوه و یا کرج-قزوین و تمامی اتوبان ها 

به شکل پیمایشی انجام خواهد شد.

وزیر راه و شهرسازی خبر داد

اتصال ۱۱ آزاد راه کشور به شبکه پرداخت الکترونیکی عوارض

گروه خبر // عضو کمیســیون عمران مجلس با بیان این 
که ساختار »طرح اقدام ملی مسکن« برای قشر متوسط و 
ضعیف جامعه نیست گفت: دولت و وزارت راه و شهرسازی 

باید میزان تسهیلات را برای مردم افزایش دهند. 
مجتبی یوسفی، عضو کمیسیون عمران مجلس در مصاحبه با 
رادیو درمورد طرح اقدام ملی مسکن اظهارکرد: طرح هایی که 
در دولت یازدهم و دوازدهم ارائه شــد عملا برنامه و سیاست 
مدون و مشــخصی برای حوزه مسکن نداشت.وی با اشاره به 
رشد ۶۸0 درصدی در حوزه مسکن به دلیل عدم برنامه ریزی 
مناسب در سالهای اخیر گفت: طرح هایی مانند مسکن اجتماعی 
هم که مطرح شد عملًا به نتیجه ای نرسید و بیشتر جنبه تبلیغاتی 
داشت.عضو کمیســیون عمران مجلس با بیان اینکه ساختار 
»طرح اقدام ملی مسکن« برای قشر متوسط و ضعیف جامعه 
نیســت گفت: از سال گذشته که این طرح کلید خورد قرار بود 
واحدهایی زیر صد متر با پرداخت صد میلیون تسهیلات ساخته 
شود.یوسفی گفت: قرار شد نرخ ساخت و ساز هم ثابت در نظر 
گرفته نشود تا بر اســاس تورم افزایش پیدا کند لذا این طرح 
طرحی نیســت که بتواند مشکل مردم را در حوزه مسکن حل 
کند و میزان و تعدادش هم خیلی چشــمگیر نیست که حداقل 
نیاز یک میلیون واحد مســکونی در سال را پوشش دهد و در 
نتیجه با استقبال خوبی هم روبرو نشد.این نماینده مجلس معتقد 
است نگاه به موضوعات اقتصادی به ویژه حوزه مسکن بدون 
برنامه ریزی و بدون توجه به تاثیرات آن در معیشت مردم عملًا 
فایده ای نخواهد داشــت.عضو کمیسیون عمران مجلس تأکید 

کرد: دولت و وزارت راه و شهرســازی باید میزان تسهیلات را 
بــرای مردم افزایش دهند.در ادامه، محمود فاطمی عقدا رئیس 
ســابق مرکز تحقیقات راه و مسکن و شهرسازی وزارت راه و 
شهرسازی گفت: هدفگذاری طرح اقدام ملی مسکن برای اقشار 
کم درآمد نبود بلکه هدفگذاری برای قشر میانی بود.وی افزود: 
با توجه به افزایش قیمت مصالح و دستمزد و هزینه های دولتیِ 
صدور مجوزها و زیرســاخت ها قیمت این واحدها هم خیلی 

بالاتر رفت بطوریکه الان عملًا دهک های میانی هم نمی توانند 
کاری انجام دهند.فاطمی عقدا همچنین بازپرداخت تسهیلات 
را هم به عنوان مشــکل دیگر در این طرح عنوان کرد و گفت: 
پرداخت حداقل 10 تا 12 میلیون تومان در ماه بابت تسهیلات 
مسکن برای افراد کم درآمد و کارمند و حتی اساتید دانشگاه هم 
بسیار دشوار است و لذا این طرح در حل مشکل مسکن موثر 
واقع نشد.رئیس سابق مرکز تحقیقات راه و مسکن و شهرسازی 
وزارت راه و شهرســازی با تصریــح بر اینکه طرح اقدام ملی 
مسکن هیچ تأثیری بر کاهش و یا حداقل کنترل قیمتها نداشته 
گفت: منابع باید به درســتی تعریف و توزیع شوند تا بازارها به 

ویژه بازار مسکن دچار آشفتگی نشوند.

طرح »ملی مسکن« برای قشر ضعیف جامعه نیست
ســرویس اقتصادی // رئیس اتاق بازرگانی ایران با بیان اینکه طی چند سال گذشته طبقه 
متوسط تجزیه و طبقه پایین گسترده شده است، گفت: علی رغم آمارهایی که داده می شود، 

طی1۰ ساله گذشته رشد اقتصادی تقریبا صفر بوده است. 
 غلامحســین شــافعی  در دیدار فعالان اقتصادی بخش های خصوصی اتــاق بازرگانی ایران، اتاق 
اصناف و اتاق تعاون با ابراهیم رئیســی کاندیدای سیزدهمین دوره ریاست جمهوری، اظهار داشت: 
در طول 10 ســاله گذشته رشد اقتصادی تقریباً صفر بوده است. علی رغم آمارهایی که داده می شود، 
واقعیت اقتصاد این اســت. به دلیل این رشد اقتصادی، همیشه با نرخ تورم بالا روبرو بوده ایم.رئیس 
اتاق بازرگانی ایران افزود: طی چند ســال گذشته طبقه متوســط تجزیه شده و طبقه پایین گسترده 
شده اســت. همواره تورم در مقابل افزایش دستمزد برنده بوده اســت.وی ادامه داد: به دلیل کاهش 
سرمایه گذاری در 10 سال گذشــته، برای اولین بار نرخ استهلاک از نرخ سرمایه گذاری بالاتر رفته 
اســت. به دلیل کاهش سرمایه گذاری کار برای رئیس جمهور آینده بسیار سخت خواهند بود.شافعی 
گفت: عدم نوســازی صنایع و عدم اســتفاده از فناوری های جدید میان ایران و صنعت جهان فاصله 
انداخت اســت. این برای آینده تولید بســیار خطرناک است.رئیس اتاق بازرگانی ایران افزود: سوال 
این است که علی رغم این ظرفیت ها چرا از فرصت های موجود در اقتصاد کشور نتوانسته ایم استفاده 
کنیم؟ باید مشخص شود عیب کجاست.وی ادامه داد: قبل از آنکه دولت نرخ تورم و بیکاری و دیگر 
آمار را اعلام کند، مردم و کاســبان در زندگی خود آن را تجربه می کنند.شــافعی گفت: آنچه موجب 
توفیق دولت آینده خواهد شد، چگونگی انتخاب تیم اداره کننده اقتصاد است. دولت آینده باید اهلیت 

مدیران را مورد توجه قرار دهد

 رئیس اتاق بازرگانی ایران:

طبقه متوسط تجزیه شده است

ســرویس اقتصادی // در پی خاموش کردن 
 مراکز اســتخراج مجاز رمزارز، شرکت توانیر
 اطلاعیه ای صــادر کرد و در آن به رمزارزهای 

غیر مجاز هشدار جدی داد.
 در این اطلاعیه آمده اســت که مطابق مجوزات 
صادره وزارت صنعت معدن و تجارت تاکنون ۵0 
مرکز استخراج رمز ارزها مجموع قدرت مصرفی 
209 مگاوات در 14 اســتان با صنعت برق قرار 
داده بسته و در چارچوب مقررات فعالیت می کنند.

با توجه به هماهنگی قبلی و مفاد قرارداد با توجه 
به اینکــه در دوران اوج مصرف برق تابســتان، 
اولویت اول صنعت برق،  تأمین برق مراکز حیاتی 
و حساس اســت، تمامی مراکز استخراج قانونی 
رمزارز از ابتــدای خرداد ماه مصرف برق خود را 
متوقف کرده و این توقف فعالیت تا شــهریور ماه 
و پس از کاهش نیاز مصرف شــبکه ادامه خواهد 
داشت.با توجه به شرایط بیماری فراگیر کرونا که 
استمرار تأمین برق برای تمامی بخش ها وضعیت 
حیاتی به خود گرفته اســت،  مجــددا به تمامی 
مصرف کنندگان غیرمجاز رمــزارز که به صورت 

مخفیانه و با سوء استفاده از اشتراک برق مردم، این 
انرژی حیاتی را می بلعند اکید هشدار داده می شود 
به ســرعت فعالیت های خود را متوقف کرده و تا 
پایان شهریورسال جاری به هیچ وجه دستگاه های 

خود را روشن نکنند.
در طی این مدت نیز می توانند نسبت به اخذ مجوز 
قانونی و بهره مندی از مشــوق های تعرفه ای پس 
از دوران اوج مصرف برخوردار باشند.در غیر این 
صورت مطابق با هماهنگی بعمل آمده با دســتگاه 
قضائی،  ضمن قطع اشــتراک برق و توقیف تمامی 
تجهیزات آنها، خســارات وارده به شــبکه برق از 
آنان اخذ خواهد شــد.همچنین از عموم مردم نیز 
خواهشــمندیم که به منظور تــداوم پایدار جریان 
برق و جلوگیری از قطع برق هموطنان، در صورت 
مشــاهده مراکز یا افرادی که به صورت غیرمجاز 
از برق برای اســتخراج رمزارز اســتفاده می کنند، 
مراتب را از طریق پایگاه اینترنتی سمات به آدرس 
https://www.tavanir.org.ir/samaat/pages/
cryptocurrency.php به اطلاع صنعت برق برسانند 

و از پاداش معرفی و همکاری نیز بهره مند شوند.

اولتیماتوم صنعت برق به رمزارزهای غیر مجاز

طرح :فرامرز جهانورد
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ثواب انتشار حدیث روز تقدیم به : روزنامه منطقه جنوب کشور
بنیانگذار روزنامه دریا

زنده یاد حاج ایوب دبیری نژاد

آئین نامه اخلاق حرفه ای روزنامه دریا
روزنامه نگار موظف است ضمن دفاع از آزادی خبر و تفسیر و 
انتقاد، اسرار حرفه ای خود را حفظ کند و از افشای اطلاعات و 
اخباری که به صورت محرمانه به دست می آورد به جز مواردی 

که با حکم دادگاه مشخص می شود، خودداری کند.
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درحالی که ایران و به تبع آن اســتان هرمزگان ســال آبی کم 
بارشــی را پشت سر گذاشته و کاهش میزان آب پشت سدها 
باعث شده تا بیشتر نیروگاه های برق آبی کشور در زمینه تولید 
انرژی با مشکل روبرو شوند، گرمای زودرس، قطعی برق و آب 
نیز در شرایط شیوع ویروس کرونا برای مردم این استان قوز بالا 
قوز شده است. این خاموشی های مکرر مردم استان هرمزگان را 
در گرمای بالای ۵0 درجه آن هم در اوج گرما ظهر و بعدازظهر 
کلافه کرده اســت. جایی که گرما و کرونا دست به دست هم 
داده اند تا آسایش را از مردم بگیرند، اعمال خاموشی دیگر نوبر 
است؛ آن هم وقتی که هنوز دماسنج ها آمپر نچسبانده اند که اگر 

اینگونه شود خدا می داند چه وضعیتی در انتظار مردم است.
در سه روز گذشته موج خاموشی های چند ساعته در استان 
هرمزگان کلید خورده است و موجب شده مردم در گرم ترین 
فصل سال و در ساعات اوج گرما از وجود نعمت برق بی بهره 
بمانند. بر کسی پوشیده نیست شرایط خاص اقلیمی هرمزگان و 
با وجود گرما و شرجی هوا، زندگی کردن در این استان بدون 
برق و استفاده از لوازم سرمایشی همچون کولر گازی غیرقابل 
تحمل و ناممکن می شود.برنامه ریزی بسیار بد شرکت توزیع 

برق و انتخاب ساعات اوج گرما نمود عینی بی تدبیری محض 
اســت و در آستانه انتخابات می تواند تاثیر منفی بر مشارکت 
عمومی بگذارد، این شرکت سه بازه زمانی را برای خاموشی 
انتخاب کرده است که از ساعت ۸ صبح تا 1۸ عصر را شامل 
می شــود یعنی دقیقا اوج گرما را برای قطع برق آن هم در هر 
منطقه به مدت 3 ســاعت انتخاب کرده اند. قطع برق علاوه بر 
تحمیل گرما، آسیب های زیادی به وسایل برقی، مواد غذایی، 
ســلامت افراد، بی رونق کردن کسب و کار و... در پی دارد و 
مشخص نیست اگر وسایل برقی مردم دچار خسارت شوند یا 
در این بین به علت قطع برق جان فردی به خطر بیفتد چه کسی 
پاسخگو خواهد بود؟ اگرچه مجموعه توانیر پیش بینی تابستانی 
بسیار سخت را برای کشور کرده بود، اما قطعی های پی در پی 
برق آن هم در گرمای طاقت فرسایی که در بهار هرمزگان حکم 
فرماست، موجب گلایه و نگرانی بسیار مردم شده است.برخی 
از مشترکان از بروز خاموشی های متعدد در طول روز گلایه 
داشته اند. به گفته این دست از مشترکان، طی روزهای گذشته، 
2 بار برق آنها در طول یک شبانه روز قطع شده است و موجب 
نگرانی آنها از سوختن وسایل برقی شان شده است همچنین در 
برخی خانواده ها که فرزند دانش آموز دارند نگرانی قطعی برق 

در هنگام امتحانات مجازی وجود دارد. 
به گفته معاون هماهنگی توزیع توانیر؛ امسال شاهد کاهش 30 
تا 3۵ درصدی بارش ها هستیم که همین موضوع باعث شده تا 

همین مقدار نیز از ظرفیــت تولید برق نیروگاه های برق آبی 
کاهش یابد، بنابراین تابستان امسال سخت نیست، بسیار سخت 
اســت، چراکه علاوه بر کاهش بارندگی ها و محدودتر شدن 
استفاده از پتانسیل نیروگاه های برق آبی، شاهد افزایش دما، 
شرایط کرونایی کشور، استفاده غیرمجاز از برق برای استخراج 
رمز ارز و … هســتیم که همگی باعث شــده تا تراز تولید و 

مصرف بهم خورده و منفی باشد.
اگرچه معاون هماهنگی توزیع توانیر تاکید کرده بود که در حال 
آماده شدن برای گذر از تابستان سخت امسال هستیم و برنامه 
ریزی ها به این منظور از ســال گذشته انجام و پیش بینی ها 
براساس سنجش شاخص ها صورت گرفته است، اما گویی 
گرمای هوا و به دنبــال آن افزایش مصرف برق، چندین قدم 
زودتر از پیش بینی های توانیر حرکت کرد و موجب شد تا از 
اواخر اردیبهشت ماه خاموشی های سراسری در کشور اعمال 
شود، از سوی دیگر بسیاری بر این باورند که فعالیت ماینرهای 
غیرمجاز و عدم توقف فعالیت آنها موجب رکودزنی مصرف 
برق در این روزها شده تا جایی که وزارت نیرو، با اعلام برنامه 
زمان بندی قطعی برق به دنبال مدیریت و کنترل این شــرایط 
است.حال خارج از علت و عامل این خاموشی ها سئوال این 
است؛ در صورتی که در آستانه فرا رسیدن تابستان و در کنار 
آن خشکسالی بی آبی هستیم این خاموشی ها قرار است تا کی 

ادامه داشته باشند ؟؟

یادداشت

قطع برق در ساعات اوج گرما  وکلافگی مردم

گــروه خبر // معاون هماهنگــی امور اقتصادی 
اســتانداری هرمزگان گفت: عدم حضور مدیران 
در جلسات حوزه بازرگانی هیچ توجیهی ندارد و 

با مدیران کم کار در این زمینه برخورد می شود.
به گزارش خبرنگار دریا ، ایرج حیدری پور در جلسه 
جمع بندی همکاری های سازمان ها با کشورهای عضو 
اکو  که با حضور ریاســت و دبیــر کل اتاق بازرگانی 
بندرعباس و نمایندگان دستگاه های دولتی همراه بود،  
بیان داشــت: اتاق بازرگانی قلب اقتصاد استان است و 
همکاری با این نهاد مهم و کلیدی وظیفه تمام دستگاه 
های اجرایی است.وی با بیان اینکه کم کاری در مواجهه 
با درخواست های بخش خصوصی پیامدهای جدی 
برای مدیران به همراه خواهد داشت، افزود: حضور در 
جلسات و ارائه مستندات مورد نیاز برای تقویت بازار 
محصولات استان در کشورهای هدف مهم ترین اولویت 
ماست و بدون شک با دستگاه هایی که در این زمینه کم 
کاری داشته باشد برخورد صورت می گیرد.برگزاری 
نشست با کشورهای عضو اکو در راستای معرفی ظرفیت 
های استان هرمزگان بدون شک بزرگترین دستاوردها 
در عرصه اقتصادی برای استان به همراه دارد و ادارات و 
نهادی های ذی ربط باید همکاری های لازم را در این 
زمینه داشته باشند.در ادامه این نشست مقرر شد دستگاه 
های اجرایی ظرفیت های استان در بخش های مختلف 

را تا اواخر هفته آینده جمع بندی و ارائه دهند.

معاون استاندار هرمزگان مطرح کرد

 عدم حضور مدیران در جلسات حوزه بازرگانی توجیهی ندارد

          امین زارعی/ دریا

Amin.zch2011 @                        gmail.com

گروه گزارش //بخش پرداخت الکترونیک ســامانه ملی 
مدیریت جامع ساخت و ساز و نظام فنی و مهندسی بنیاد 

مسکن انقلاب اسلامی )راهبر( راه اندازی و رونمایی شد. 
به صورت پایلوت در اســتان هرمــزگان از بخش پرداخت 
الکترونیک سامانه راهبر با حضور ویدئو کنفرانس محمدرضا 
شاملو معاون عمران روســتایی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی، 
مسعود عسکری مدیرکل دفتر امور فنی و طرح های بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی، یوسف نعیمی مدیرکل فناوری اطلاعات این 
نهاد، شــهریار نوری زاده مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
اســتان هرمزگان و مدیران کل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی ده 

استان کشور رونمایی شد. 
مدیرکل بنیاد مســکن انقلاب اسلامی استان هرمزگان در این 
آیین گفت: اســتفاده از خدمات سامانه پرداخت الکترونیک 
راهبر به صورت پایلوت در اســتان هرمزگان آغاز شده است 

و علاوه بر هرمزگان، در ده اســتان دیگر نیز این خدمت ارائه 
می شود. شــهریار نوری زاده خاطرنشان کرد: راه اندازی سامانه 
ملی مدیریت جامع ســاخت و ساز و نظام فنی مهندسی بنیاد 
مســکن انقلاب اسلامی )راهبر( گام بلند و خدمت بزرگی در 
جهت ارائه خدمات الکترونیک و دولت الکترونیک اســت.
نوری زاده افزود: با شیوع ویروس کرونا و لزوم ارائه خدمات از 
طریق الکترونیک باعث شد که این سامانه راه اندازی شود تا از 
تردد روستاییان به شهر برای ارائه درخواست و پیگیری ساخت 
بنا به بنیاد مسکن انقلاب اسلامی جلوگیری شود و روستاییان 
در همان محل زندگی خــود بتوانند این کارها را انجام دهند. 
وی اظهارداشت: متقاضیان استفاده از خدمات سامانه راهبر از 
سه طریق می توانند به سامانه دسترسی داشته و از خدمات آن 
بهره مند شوند.این مسوول ادامه داد: روستاییان می توانند از طریق 
گوشی و یا سیستم خانگی از این خدمات استفاده نمایند یا با 
مراجعه به دهیاران درخواست خود را ارائه و پیگیری نمایند و 
یا از طریق دفاتر خدمات الکترونیک روستایی امکان دریافت 
خدمات برای آنها فراهم است. نوری زاده گفت: تلاش زیادی 
صورت گرفته است تا این سامانه راه اندازی شود و از مراجعه 
روستاییان به شعب بنیاد مسکن انقلاب اسلامی که در شهرها 
قرار دارد جلوگیری شود و خدمات به راحتی در دسترس آنها 
باشد.  معاون عمران روستایی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی نیز در 
این مراسم گفت: حجم کارهای روستایی بالا رفته و به دنبال آن 
مراجعه به بنیاد مسکن انقلاب اسلامی نیز افزایش یافته است که 
با روش های سنتی نمی توان به همه این کارها به موقع رسیدگی 
کرد.محمدرضا شاملو افزود: در گذشته تعداد روستاها محدود 
بود و کارکنان بنیاد مسکن انقلاب اسلامی با حضور در محل 
کار استعلام ها را انجام می دادند اما با افزایش ساخت ملک در 
روستاها، به روش های قدیمی نمی توان کار را پیش برد و باید 
از بســتر دولت الکترونیک برای کاهش مراجعه روستاییان و 

جلوگیری از هدر رفتن وقت و سرمایه آنها کارها را انجام داد.
شاملو اظهارداشت: نهادی که قرار است سالی 200هزار واحد 
مسکونی بسازد، 1۵0هزار سند در روستاها صادر نماید و بیش 
از 400هزار استعلام را پاسخ دهد نمی تواند به روش های سنتی 
قابل اجرا نیســت و باید به روش های نوین این کار را انجام 
دهد.وی ادامه داد: راه اندازی این سامانه اتفاق بسیار خوبی است 
که باعث ایجاد تغییر و تحول در ارائه خدمات بنیاد مســکن 
انقلاب اسلامی ایجاد می کند چرا که در گذشته متقاضیان یک 
بار درخواست می دادند و بارها برای پیگیری درخواست خود 
مراجعه می کردند و ســردرگمی و خطراتی را برای متقاضیان 

ایجاد می کرد اما با راه اندازی این ســامانه از ترددها و زمان بر 
بودن انجام کار جلوگیری می شــود. شاملو خاطرنشان کرد: 
دهیاری ها با مردم در ارتباط مستقیم هستند و دهیاری ها ارتباط 
تنگاتنگی با بنیاد مســکن انقلاب اسلامی دارند که راه اندازی 
این سامانه کار دهیاران را نیز آسان تر کرده است. معاون عمران 
روستایی بنیاد مسکن انقلاب اسلامی عنوان کرد: در هر اداره ای 
اگر مراجعه ارباب رجوع کمتر باشد کارها با سرعت بیشتری 
انجام خواهد شد و راه اندازی این سامانه باعث کاهش مراجعه 
روستاییان به این نهاد شده و کارهای خود را سریعتر می توانند 

پیگیری نمایند.
 وی اضافه کرد: راه اندازی این سامانه در راستای محقق شدن 
دولت الکترونیک انجام شده است و اگر مشکلاتی نیز در این 
سامانه وجود داشته باشد با تذکرهایی که داده می شود برطرف 
شده و روستاییان خدمات سریعتر و باکیفیت تری را از سوی 
بنیاد مســکن انقلاب اســلامی دریافت خواهند کرد.در ادامه 
مدیرکل دفتر امور فنی و طرح های بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
اظهارداشــت: بخش پرداخت الکترونیک سامانه راهبر یک 
فرآیند بسیار پیچیده ای داشت که خوشبختانه با پیگیری هایی 
که انجام شد این مهم نیز محقق و راه اندازی شد.مسعود عسکری 
گفت: در سامانه راهبر تمامی کارهایی که یک روستایی برای 
ساخت بنا نیاز دارد انجام دهد دیده شده و دیگر نیاز نیست که 
افراد برای درخواست و پیگیری کار خود به شعب بنیاد مسکن 

انقلاب اسلامی مراجعه نمایند. 
عســکری ادامه داد: در این سامانه بستری فراهم شده است تا 
دهیاران نیز کارتابل داشته و کارهای روستای خود را بتوانند 
انجام دهند و نیاز نباشد که برای هر کاری به شعب بنیاد مسکن 

در شهرها مراجعه نمایند.
 وی خاطرنشــان کرد: اکنون شــرایط را به گونــه ای فراهم 
کرده ایم که شــعبه بنیاد مسکن انقلاب اسلامی را به خانه های 
روستاییان و گوشی های آنها منتقل کرده ایم تا مردم از مزایای 
آن بهره ببرنــد. در ادامه مدیرکل دفتر فناوری اطلاعات بنیاد 
مسکن انقلاب اســلامی عنوان کرد: همه خدماتی که قابلیت 
انجام غیرحضوری دارد و می توان به صورت الکترونیک آن 
را در مراکز خدمات الکترونیک روســتاهای کشور ارائه کرد، 

در ســامانه راهبر طراحی و ارائه شــده است. یوسف نعیمی 
اظهارداشــت: خدمات مربوط به امور زمیــن ، صدور پروانه 
ساخت، تغییر کاربری ها و درخواست الحاق به محدوده طرح 
در این ســامانه پیش بینی و طراحی شده است . وی ادامه داد: 
 پیشتر این خدمات از طریق مراکز پست بانک در روستاها ارائه

 می شــد اما با فعال ســازی این ســامانه، هر روستایی در 
خانه یا در مراکز خدمات الکترونیک با دسترســی به اینترنت 
می تواند تقاضاهــای خود را ثبت و پیگیــری کند. مدیرکل 
فناوری اطلاعات بنیاد مسکن افزود: در این سامانه تسهیلات 
 ویژه ای در خدمت رســانی به روستاییان در نظر گرفته شده

 و پیش بینی می شــود با فعال شدن آن، تحول چشمگیری در 
مراجعه مردم به این بنیاد به وجود آید.

به صورت پایلوت در هرمزگان انجام شد

راه اندازی بخش پرداخت الکترونیک سامانه راهبر بنیاد مسکن

گروه خبر // مراسم تقدیر از بازیکنان تیم فوتبال فولاد 
هرمزگان به مناسبت صعود به لیگ دسته یک کشور با 
حضور  مدیرعامل فولاد هرمزگان ، مدیران این شرکت و 

رئیس هیئت فوتبال استان هرمزگان برگزار شد.
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ عطاء معروفخانی مدیرعامل فولاد 
هرمزگان در این مراسم گفت: ورزش از اولویت های کاری ما 
است و سعی خواهیم کرد تا جایی که بتوانیم از ورزش استان 

حمایت کنیم. وی با اشــاره به فعالیتهای ورزشــی در فولاد 
هرمزگان گفت: فولاد هرمزگان همواره به امر ورزش کارکنان 
و خانواده های آنها توجه ویژه ای دارد و در حال حاضر 1۵ تیم 
ورزشی کارکنان فولاد هرمزگان در عرصه های استان ، کشور 

و بین المللی در حال فعالیت هستند . 
وی خاطر نشــان کرد: بی شک مردم استان نیز از فعالیتهای 
ورزشــی فولاد هرمزگان نفع خواهند برد و  تلاش میکنیم 

در حوزه ورزش اســتان نیز در چهارجوب قوانین و مقررات 
اقدامات مناسبی را انجام دهیم . در این مراسم قاسم رنجبریان 
رئیس هیات فوتبال هرمزگان گفت: حمایت فولاد هرمزگان از 
ورزش  بسیار خوب بوده است و امیدوارم این حمایت ها بیشتر 
شود. رئیس هیات فوتبال هرمزگان بیان داشت: مجموعه هیات 
فوتبال در کنار تیم های فوتبال فولاد هرمزگان بوده است و این 

همراهی همچنان ادامه خواهد داشت.
  محمد کارگران مدیر امور ورزش فولاد هرمزگان نیز گفت: 
تیم فوتبال امید فولاد هرمزگان از آذرماه سال گذشته فعالیت 
خود را شروع کرد و پس از قهرمانی در لیگ امید های استان 
به مســابقات امیدهای کشور راه یافتند و  با درایت کادر فنی 
، سرپرســت و بازیکنان تیم به لیگ یک امیدهای کشور  راه 
یافتند و از مهرماه مسابقات آن ها شروع خواهد شد.وی ضمن 
تشکر از مجموعه فولادهرمزگان گفت: مدیرعامل و معاونین 
فولاد هرمزگان حمایت خود را از ورزش مجموعه فولاد اعلام 
کرده اند و انشاا... با حمایت آن ها شاهد پیشرفت ورزش این 
مجموعه در کشور خواهیم بود. تیم امیدهای فولاد هرمزگان 
چندی پیش موفق شد به لیگ دسته اول فوتبال  باشگاه های 

کشور صعود کند.

رئیس هیئت فوتبال هرمزگان: 

حمایتهای فولاد هرمزگان از ورزش استان ستودنی است

 تلاش زیادی صورت گرفته است 
تا این ســامانه راه اندازی شده و 
از مراجعه روســتاییان به شــعب 
بنیاد مسکن انقلاب اسلامی که در 
شهرها قرار دارد جلوگیری شود و 
خدمات به راحتی در دسترس آنها 

باشد.
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